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Sotočje je redna priloga časopisa

Gorenjski Glas
Gorenjski glas je osrednji gorenjski časopis z bogato 
tradicijo, ki neprekinjeno izhaja že od leta 1947, 
njegovi zametki pa segajo v daljnje leto 1900. Je 
poltednik, ki izhaja ob torkih in petkih, v nakladi 22 
tisoč izvodov. Je neodvisen, politično uravnotežen 
časopis z novicami, predvsem z vseh področij življenja 
in dela Gorenjcev, pa tudi širše. Pišemo o vsem, 
kar ljudi zanima, ali kot pravimo: Gorenjski glas za vas 
beleži čas. V dobrem In slabem.
Če vas poleg branja Sotočja zanimajo tudi novice 
z vse Gorenjske, vas vabimo k naročilu. Kot novemu 
naročniku vam bomo prve tri mesece časopis prinesli 
brezplačno (če boste naš naročnik vsaj eno leto) in 
vas presenetili z darilom ter z drugimi ugodnostmi. 
Dobrodošli v družbi naročnikov Gorenjskega glasa.

NAROČAM Gorenjski Glas

Ime in priimek:

Naslov:

Podpis:

Soglašam, da mi Gorenjski glas lahko pošilja 
obvestila, ankete ipd.

UDA ONE

SOTOČJE (ISSN 1580 ■ 0547) je priloga Gorenjskega 
glasa o občini Medvode. Prilogo pripravlja Gorenjski glas 
s sodelavci: Silvana Knok, Boštjan Luštrik, Boris Primožič 
in Franci Rozman. Odgovorna urednica: Marija Volčjak, 
urednica priloge Maja Bertoncelj. Oglasno trženje: Jana 
Belovič, telefon: 04/201-42-44, telefax: 04/201-42-13. 
E-mail: info@g-glas.si. Uradne ure: vsak dan od 7. do 15. 
ure. Priprava za tisk Gorenjski glas, d.o.o., Kranj; Tisk: 
SET, d.d., Ljubljana. SOTOČJE številka 5 je priloga 46. 
številke Gorenjskega glasa, 8. junija 2007. V nakladi 
5500 izvodov jo dobijo vsa gospodinjstva v občini 
Medvode brezplačno.

Občina Medvode, C. komandanta Staneta 12, Medvode

Gostilna MIHOVEC
Petač Jernej s.p.. Zg. Pirniče 54,

'AtinSfo/ 1215 Medvode
Tel.: 01/362 30 60,031/684 434,

55"% gostilna.mihovec@siol.net

V mesecu juniju 
jagode na tisoč 

in en način

CasmeRe, rose iz kleti Santomas

Vsak petek in soboto živa glasba

GOSTILNA IN PICERIJ#

Mavčiče 69. 4211 MAVČIČE 
Odprto vsak dan od 12. do 22. ure. 

ob četrtkih zaprto

• Pice iz krušne peči
(ob lastnem prevzemu vam embalaže ne zaračunamo) 5

• Kosila 1
• Jedi po naročilu J 

e Vsak dan sveže postrvi 1
Dostava hrane na dom 

04 250 II 69. 041 581 327

Cesta ob Sori 7,
| tel.: 01/361 52 52
I ODPRTO:
| pon. - pet.: 7.00 - 20.00
4 sobota: 7.00 - 12.00
, UREJENI GREMO NA MORJE ...

S tem oglasom vam 
| podarjamo
| 5 % popusta do 12. julija 2007
5 (ne velja za akcijo ENDVATRI in izdelke nadaljnje nege)

ROVES, d.o.o. 
RAČUNOVODSKI SERVIS 
GORIČANE 81, Medvode 

tel. 01/3613-731 
041/468-141 
041/468-472

Pokličite nas in skupaj 
bomo našli rešitev!

|xVTO JAMNi/f
Avtoelektrika in avtomehanika

Sp. Senica 19c, 1215 Medvode 
Tel.: 01/36-11-279 

GSM: 041/56-83-53 
e-pošta: avto.iamnik@siol.net

Diagnostika 
vseh tipov 
vozil!
Bosch servis!

Servis klimatskih naprav!

DROGERIJA ELI
V BC MEDVODE, tel. 01/361 69 76

Nudimo vam kakovostne 
kreme za sončenje.
V petek, 15. junija, 
od 10. do 17. ure 

vas vabimo na 
brezplačno svetovanje 

kozmetične hiše 
Annemarie Borlind.

LILIJA, d.o.o., Preska c. 19, Medvode

Z MESEČNO NAROČNINO DO NEOMEJENE KOLIČINE 
IZPOSOJENIH FILMOV IN RISANK

VIDEOCENTER *
MEDVODE

ODPRTO
17-21

SOBOTA
17-21

TOTALNA
RAZPOSOJA

VHS-OV
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Preberite
[ WWW.GORENJSKIGLAS.SI ]

Sotočje tud]
mi juletnih jtmneh

■
Gorenjski Glas Za vas beležimo čas

Ljudska Univerza 
Škofja Loka

Podlubnik la 
4220 Škofja Loka

tel.: 04/506 13 00 
fax: 04/512 08 88 
www.lu-skofjaloka.si

UNIVERZA NA PRIMORSKEM 
FAKULTETA ZA MANAGEMENT KOPER

razpisuje v Škofji Loki

dodiplomske in podiplomske študijske programe

Dodiplomski študij: vpisujemo v I. letnik 
visokošolskega strokovnega študijskega programa 
MANAGEMENT; kandidatom za univerzitetni 
študij, ki zanj izpolnjujejo vpisni pogoj, 
priporočamo, da se vpišejo v visokošolski 
strokovni program, ker se bodo po zaključenem 2. 
letniku lahko prepisali na univerzitetni program. 
Vpis je možen tudi v 2. in 3. letnik - pokličite in 
pošljemo vam informativno brošuro.

Podiplomski študij: vpisujemo v specialistični 
študijski program Management, ki je enakovreden 
1. letniku znanstvenega magistrskega programa; 
diplomanti specialističnega programa bodo imeli 
možnost vpisa v 2. letnik znanstvenega 
magistrskega programa.

Vse programe izvajamo kot izredni študij in so 
zato prilagojeni zaposlenim študentom.

INFORMATIVNI DAN:
četrtek, 21. junij, ob 17. uri v bivši vojašnici,
Partizanska 1, Škofja Loka
(v prostorih Ljudske univerze Škofja Loka).

Informacije: 04/506 13 70 ali 04/506 13 03 
www.fm-kp.si,www.lu-skofjaloka.si

Čistilnica, pralmca 
in šivalnica Šengar

Medvode, BC Mercator 
tel.: 01/36 11 034 

del. čas: pon. - pet.: 9. -18. ure

vvv
srajca -1 € <239,64 sit)

> hitro in kvalitetno čistimo
sob.: 8. -12. ure

vse vrste tekstilnih, 
usnjenih in krznenih izdelkov, 
preproge, odeje 
in merino posteljnino

Cesta Staneta Žagarja 2, Kranj 
(nasproti Policije) 

tel.: 04/202 4160 
del. čas: pon. - pet.: 9. -18. ure 

sob.: 8. -12. ure

> vse storitve šivalnice
(krajšanje, ožanje, menjava zadrg in podlog ...)

> parkirni prostor zagotovljen

Britof 43 
tel.: 04/234 30 50 

del. čas: pon. - pet.: 7. -19. ure 
sob.: 7. -12. ure
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Prireditve

DATUM

Sobota,
9. 06. 2007

Sobota,
9. 06. 2007

Nedelja,
10. 06. 2007

Sreda,
13. 06. 2007

Četrtek,
14. 06. 2007

15., 16. in 
17. 06. 2007

Petek,
15. 06. 2007

Petek,
15. 06. 2007

Petek,
15. 06. 2007

Sobota,
16. 06. 2007

Sobota,
16. 06. 2007

Nedelja,
17. 06. 2007

Ponedeljek,
18. 06. 2007

Torek,
19. 06. 2007

PRIREDITVE V MESECU JUNIJU 2007
KRAJ IN ČAS NASLOV PRIREDITVE ORGANIZATOR INFO

Parkirišče pred 
OŠ Pirniče, 
ob 19.00 uri

Skate park MEDVODE 
(igrišče pred ŠD 

Partizan Medvode), 
ob 12.00 uri

Zbor pohodnikov bo 
objavljen na 

Televiziji Medvode

Galerija KUD Zbilje 
(pod gostiščem Jezero), 

ob 19.30

GASILSKA VESELICA
Z NATALIJO VERBOTEN

PGD Zgornje Pirniče TURISTIČNI BIRO
361 43 46,

041/378 050

TEKMOVANJE V ROLKANJU MKC Medvode več na:
www.skate-slovenia.com

www.mkcmedvode.si
Matija Frohlich
041/661 475

IZLET:
RODICA (1966 m)- 

Julijske Alpe - Spodnje Bohinjske gore
Rut - Rodica - preval Čez Suho 
(1773 m) - Orlov rob - planina

Storeča raven - Ribčev laz 
zahtevna označena pot; 8 - 9 ur hoje

PD Medvode TURISTIČNI BIRO
361 43 46

041/661 475,
Jože KRŠI NAR

361 32 30

Predstavitev knjige
JERASOV JANKO- ŽIVLJENJSKA 

ZGODBA JANKA ŠETINE IZ ZBILJ

Društvo Slovenski 
center za 

ustno zgodovino

Info: .
Andreja Burja Čerin šj;* 

041/ 568 276, 
andreia.buria@siol.net 

in Nataša Pust
031/488 446, 

natasa.Dust@amail.com)

Start pred 3. ETAPA KOLESARSKE DIRKE KK ADRIA MOBIL 041/620 699
Občino Medvode PO SLOVENIJI

ob 12.45

Prizorišče moto 7. MOTO PIKNIK MRRC Medvode Rok
piknika na Verju, Nastopajo: 041/689 701

TIDE, H E AT BAND, NEVERNE BEBE, Brane
UNIMOGS 041/655 699

Prizorišče moto MOTO PIKNIK MRRC Medvode, Matija Frohlich
piknika na Verju, nastop glasbenih skupin, ki sodeluje 041 661 475,

od 18.00 ure dalje delujejo v MKC Medvode MKC Medvode www. mkcmedvode. si
MY FLVING TESTICLES

THUNDERFUCK
DEFEKT Z RAZLOGOM

JARO DIFASO

Pri domu KS Senica, Spevoigra: OŠ Medvode 361 29 19
ob 20.00 uri KRESNIČEK in KUD Fran Šaleški 031/667 024

Finžgar Senica

Mežnarija pri cerkvi OTVORITEV RAZSTAVE TD Žlebe-Marjeta TURISTIČNI BIRO
Sv. Marjete, UMETNE OBRTI IN 361 43 46

ob 19.00 uri KONCERT LJUBLJANSKEGA OKTETA 041/378 050
Vstopnine ni!

Paviljon JURČEK, JURČKOV DAN Paviljon JURČRK TURISTIČNI BIRO
pri Blagovnem centru Otroško rajanje in 361 43 46

Medvode Studio ANIMA 041/378 050
ob 10.00 uri

Prizorišče moto MOTO PIKNIK MRRC Medvode, Matija Frohlich
piknika na Verju, nastop glasbene skupine, sodeluje 041/661 475,

od 17.00 ure dalje ki deluje v MKC Medvode MKC Medvode www. mkcmedvode. si
DANDELION CHILDREN

Športna dvorana Plesna predstava: ŠD Latino Prodaja vstopnic v
Medvode, POZDRAV POČITNICAM www.sd-latino.si Športna dvorani Medvode
ob 19.30 041/537 111

Knjižnica Medvode Osnovna šola Medvode, Knjižnica Medvode TURISTIČNI BIRO
RAZSTAVA 0 MEDVODAH, in 361 43 46

LIKOVNI IZDELKI. OŠ Medvode 041/378 050
Razstavo si lahko ogledate do KNJIŽNICA MEDVODE

29.06.2007 361 30 53

Pri domu KS Senica, Spevoigra: OŠ Medvode in 361 29 19
ob 20.00 uri KRESNIČEK KUD Fran Šaleški 031/667 024

Finžgar Senica

4-SOTOČJE



Prireditve

DATUM KRAJ IN ČAS NASLOV PRIREDITVE ORGANIZATOR INFO

Četrtek, Pri domu KS Senica, Spevoigra: OŠ Medvode in 361 29 19
21. 06. 2007 ob 20.00 uri KRESNIČEK KUD Fran Šaleški 

Finžgar Senica
031 /667 024

Petek, Pri domu KS Senica, Spevoigra: OŠ Medvode in 361 29 19
22. 06. 2007 ob 20.00 uri KRESNIČEK KUD Fran Šaleški 

Finžgar Senica
031/667 024

Sobota,
23. 06. 2007

Pri bajerju 
v Hrašah, 

ob 20,00 uri

KRESOVANJE TD Hraše TURISTIČNI BIRO
361 43 46 

041/378 050

Sobota, Kamp v Dragočajni, TURNIR ODBOJKE NA MIVKI TD Dragočajna- Info:
23. 06. 2007 od 10.00 do 18.00 ure V DRAGOČAJNI Moše Recepcija kampa, 

3627-002,
camp@dm-campsmlednik.si

Nedelja, Kamp v Dragočajni, SLOVENSKI DAN V DRAGOČAJNI TD Dragočajna- Info:
24. 06. 2007 od 10.00 do 18.00 ure Moše Recepcija kampa, 

3627-002,
camp@dm-campsmlednik.si

Nedelja, Zbor pohodnikov bo IZLET: PD Medvode TURISTIČNI BIRO
^ 24. 06. 2007 objavljen na Televiziji 

Medvode
SKUTNIK (1720 m)- 

Julijske Alpe - Kaninske gore
Korito - Predolina - Vratca - Skutnik 

- planina Kot - Korito 
lahka označena pot; 5 ur hoje

361 43 46 
041/378 050
Jože KRŠINAR

361 32 30

Ponedeljek, Zbor kolesarjev KOLESARJENJE OB DRŽAVNEM TD Hraše TURISTIČNI BIRO
25. 06. 2007 ob 8.00 uri pred 

domom krajanov 
v Hrašah

IN
OBČINSKEM PRAZNIKU

361 43 46
041 /378 050

Ponedeljek,
25. 06. 2007

Vrt pred župniščem 
v Smledniku, 
ob 18.00 uri

ZAČETEK ORATORIJA 2007 
Preklopi sanje na dejanje

(Oratorij traja do 1. 07. 2007)

ŽU Smlednik 051/359 056

Sreda, Knjižnica Medvode, LITERARNI VEČER Knjižnica Medvode TURISTIČNI BIRO
27. 06. 2007 ob 19.30 Vladimira REJC 361 43 46 

041/378 050 
KNJIŽNICA MEDVODE 

361 30 53

Sreda, Dobrava ob Zbiljskem SREČANJE PREDSTAVNIKOV IN MKC Medvode Matija Frohlich
27. 06. 2007 jezeru, od 10.00 dalje UDELEŽENCEV in 041/661 475,

e
(v primeru dežja bodo 
dejavnosti prestavljene 
v medvoško športno 

dvorano)

PREVENTIVNIH PROGRAMOV ZA 
MLADE SLOVENIJE

Piknik, turnir v košarki, družabne 
igre, kreativne delavnice 
(za mlade od 12-21 let)

koordinacija 
Preventivnih 
programov 

za mlade Slovenije

www. mkcmedvode. si

Četrtek, Dobrava ob Ob 12.00 srečanje predstavnikov MKC Medvode, Akcijska Matija Frohlich
28. 06. 2007 Zbiljskem jezeru Akcijske skupine za preventivo 

zlorabe drog Medvode.
Ob 15.00 piknik za stare in nove

skupina za preventivo 
zlorabe drog Medvode in 

KUD Medvode

041/661 475, 
www.mkcmedvode.si

člane Društva MKC Medvode 
in KUD Medvode 

DRUŽABNO SREČANJE 
OB ZAKLJUČKU SEZONE

Piknik za člane, športne aktivnosti, 
čolnarjenje, glasbeni program

Petek,
29. 06. 2007

Cerkev sv. Janeza 
Krstnika v Preski, 

ob 20.00 uri

LETNI KONCERT 
MEŠANEGA PEVSKEGA ZBORA 

JAKOBA ALJAŽA

KD Jakoba Aljaža TURISTIČNI BIRO
361 43 46 

041 /378 050

Prireditve, ki bodo potekale v sklopu praznovanja občinskega praznika, 
bodo objavljene v posebni zgibanki, ki jo bodo vsa gospodinjstva 

na dom prejela brezplačno.

Vsi, ki želite najaviti prireditve in razne dogodke v koledarju prireditev, se lahko obrnete na informacijski center, ki deluje v sklopu turističnega biroja Medvode. 
Za redno_ številko Sotočja, ki izide vsak drugi petek v mesecu, je potrebno oddati objavodo 30. v mesecu na naslov:
TURISTIČNI BIRO MEDVODE, Cesta ob Sori, paviljon 1, 1215 Medvode, E-pošta: ti-biro@medvode.si
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Občina

Nimajo vpliva na kadrovanje 
v javnih zavodih

Svetniki so vsem kandidatkam za ravnateljico medvoškega vrtca dali pozitivno mnenje. Potrdili so tudi
osnutek predloga sejnin, ki bodo nekoliko višje.

Pri točki pobude in vprašanja svetnikov je bila znova izpostavljena problematika nedokončane ceste 
Svetje-Senica. Župan je v začetku tedna pojasnil, da je razpis za izvajalca del že bil objavljen, kar pomeni, 
da bi se dela morala nadaljevati v roku dveh mesecev. V tem primeru naj bi bil že trasiran del preplasten in 
urejen v septembru.

Medvode - V nadaljevanju 5. seje medvoške
ga občinskega sveta so svetniki odločali o viši
nah sejnin. Slednje so bile doslej vezane na iz
hodiščno plačo, v prihodnje bodo vezane na 
osnovno županovo bruto plačo. V mesecu ja
nuarju je ta znašala 2.785,43 evra. Sejnina za 
člana občinskega sveta po predlogu osnutka 
znaša 6 odstotkov od osnovne bruto županove 
plače, kar pomeni 129,52 evra neto. Po veljav
nem odloku medvoški svetnik na sejo dobi 
118,54 evra neto. Ker je šlo tokrat šele za osnu
tek, bodo svetniki o sejninah odločali še en
krat. Če bo potrjen tudi predlog, bo član delo
vnega telesa na sejo dobil 69,07 evra, predsed
nik delovnega telesa 103,62 evra, predsednik 
nadzornega odbora 129,52 evra, član nadzor
nega odbora pa 103,62 evra (vsi zneski so 
neto). Kot je opozorila Alenka Žavhi Kuna
ver (LDS), pa predlog ne zajema področja sej
nin v javnih zavodih, katerih ustanoviteljica je 
občina, ki pa ga bi bilo tudi treba urediti. Po
vedano je še bilo, da sejnine izplačujejo v 
zdravstvenem domu, brez sejnin pa so v vrtcu 
in zavodu za šport in prireditve. Vanja Debe
ljak, direktorica občinske uprave, je pojasnila, 
da o izplačilu sejnin odloča direktor ali ravna
telj javnega zavoda.

V nadaljevanju so svetniki dali soglasje k 
imenovanju Kranjčana Saša Bratuša za direk
torja Zavoda za šport in prireditve Medvode. 
Funkcijo vršilca dolžnosti opravlja že od janu
arja. Predhodno so ga potrdili tudi že člani sve
ta zavoda. Poleg tega je občinski svet izglaso
val razrešitev Janeza Barleta (SDS) z mesta 
člana sveta tega zavoda, saj je, kot smo že pi
sali, konec marca podal odstopno izjavo.

Kar precej dolga razprava je bila pri dajanju 
mnenj kandidatkam za ravnateljico vrtca Med
vode. Kviaz je predlagal, da se da pozitivno 
mnenje vsem štirim: Romani Epih, Kseniji

Horvat, Zdenki Hosta in Branki Štrekelj.
Svetniki sicer pri postopku imenovanja ravna
teljice nimajo velike vloge, saj podajo le mne
nje, ki pa za svet zavoda vrtca ni zavezujoče. 
Ljubo Jamnik (SDS) je poudaril, da vrtec na 
mestu ravnateljice ne potrebuje še ene odlične 
pedagoginje, temveč ravnateljico, ki bo znala 
gospodariti, ki ima te delovne izkušnje. ”Vse 
so neustrezne. Bodimo trezni in ponovimo raz
pisuje predlagal Jamnik, glede na veljavni po
stopek imenovanja ravnateljice, ki ga narekuje 
zakonodaja, pa dejal: ”Naše mnenje ne velja 
nič. Tratimo čas, da o tem sploh razpravljamo. 
Očitneje z zakonom nekaj narobe.”

Vojko Bizant (Lista aktivnih Medvoščanov) 
je poudaril, da vse kandidatke izpolnjujejo raz

pisne pogoje, kar je ugotovil tudi Kviaz in zato 
korektno predlagal, da se vsem štirim da pozi
tivno mnenje. So pa nekateri svetniki menili, 
da bi občinski svet vseeno lahko zavzel neko 
mnenje in svetu zavoda jasno povedal vsaj to, 
katera kandidatka je po njihovem najboljša. 
Medtem se je odločil tudi že svet zavoda vrtca 
in za ravnateljico izbral Romano Epih iz Škof
je Loke. Soglasje mora sedaj dati še pristojni 
minister. Naj še povemo, daje bila po beseda!? 
nekaterih svetnikov Epihova najbolj prepričlji
va že na predstavitvi na Kviazu. Pozitivno 
mnenje je občinski svet nato dal še Lijani Ur
šič, kandidatki za ravnateljico glasbene šole.

Maja Bertoncelj

Svetniki o pokrajinah na naslednji seji
V katero pokrajino sodi občina Medvode? Mnenja so različna, občinski svet bo svoje stališče na

predlagano delitev, po kateri so Medvode v

Medvode - Po zadnji seji občinskega sveta medvoške občine so se 
župan in vodje svetniških skupin na temo pokrajin sestali za zaprtimi 
vrati. Že na sami seji pa je Ivan Regoršek (LDS) župana vprašal, ali 
bo v Medvodah kakšna razprava o tem, v katero pokrajino bo uvršče
na medvoška občina. Ob tem je Alenka Žavbi Kunaver, predsednica 
medvoške LDS, povedala, da podpirajo uvedbo pokrajin, da pa se 
bodo o tem, kateri pokrajini bi lahko pripadala občina Medvode, opre
delili šele potem, ko bo zakonodaja dovolj dorečena in ko bodo pred
lagane meje in sedeži pokrajin. Ne podpirajo pa ideje o posebni pokra
jini v okviru Mestne občine Ljubljana, ki se pojavlja v zadnjem času. 
Medtem je Vlada Republike Slovenije na svoji redni seji 24. maja

Osrednjeslovenski regiji, zavzel še ta mesec.

sprejela sklep, da se občinskim svetom slovenskih občin pošlje predlog 
območij pokrajin v Sloveniji, z imeni in sedeži in jih ob tem pozvala, 
da v 60 dneh podajo mnenja o navedenem predlogu. Po tem roku bo 
Vlada predložila predlog zakona o ustanovitvi pokrajin v Državni zbor. 
Če bo mogoče, bo v predlogu upoštevala mnenja občin. Kot osnovo za 
javno razpravo in obravnavo v občinskih svetih je predlagala regionali
zacijo Slovenije na štirinajst pokrajin. Medvode so v Osrednjeslovenski 
pokrajini, ki obsega območje 26 občin, sedež pa naj bi bil v Ljubljani. 
Medvoški župan Stanislav Žagarje povedal, da bo občinski svet mne
nje na ta predlog podal na naslednji seji, ki bo sredi junija.

Maja Bertoncelj
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Uživa v raziskovalnem delu
Urška Repnik (SD), novinka v politiki, sicer doktorica znanosti, kije podoktorsko izpopolnjevanje

opravila na Nizozemskem.

Sc lahko za začetek na kratko predstavite?
"Rodila sem se 4. decembra 1974 v Ljublja

ni, stanujem v Medvodah. Po poklicu sem bio
loginja, zaključila sem tudi podiplomski študij 
biomedicine. Trenutno sem zaposlena kot ra
ziskovalka na Inštitutu Jožef Stefan."

Kako to, da ste se odločili za vstop v poli
tiko?

"Aktivno sem začela delovati v politiki šele z 
izvolitvijo v občinski svet. Socialni demokrati 
so me lansko pomlad povabili, da bi nastopila 
na njihovi kandidatni listi. Izziv sem sprejela, 
ker z vključitvijo v javno politično dogajanje 
lahko resnično nekaj spremenim, za razliko od 

jj^jizpravljanja o aktualnih vprašanjih s kolegi.”
Kakšna mora biti po vaše dobra svetnica?
"Dobra svetnica naj bo po značaju načelna, 

odločna in vztrajna, sicer pa čim bolj neodvis
na od občinskih delovnih teles in občinskega 
denarja, tako da lahko zares samozavestno iz
raža svoje mnenje. Delovati mora odgovorno v 
smislu celostnega razvoja celotne občine in s 
tem presegati izrazito lokalne ali osebne inte
rese. Odgovorna svetnica s profesionalno držo 
bo vedno zagovarjala koristi občine, tudi ko bo 
zato morala nasprotovati kolegom iz svetniške 
skupine ali osebnim prijateljem.”

Kaj v Medvodah najbolj pogrešate in kako 
bi to rešili?

"Želim si, da bi občina spodbujala sodelova
nje občanov v različnih društvih in na različnih 
prireditvah, ter jim dala več možnosti za posre
dovanje pobud in sooblikovanje politike ureja
nja prostora. Verjamem namreč, da so naša 
največja priložnost prav ljudje, ki tu živijo. Za 

^boljšo organizacijo in koordinacijo posamcz- 
_ Jih dejavnosti (npr. turistične in mladinske) bo 

potrebno ta področja profesionalizirati. Me
nim, da je središče Medvod iz okoliških nase
lij z izjemo z avtomobilom slabo dostopno, kar 
predstavlja problem zlasti mladim in starejšim. 
Zato bi morali poskrbeti za varne kolesarske

dr. Urška Repnik

steze in morda manjši avtobus, ki bi s krožno 
potjo povezoval okoliška naselja in zdravstveni 
dom, banko, trgovinski center itd. Uredila bi 
pot ob reki Sori, ki bi bila namenjena spreha
jalcem, tekačem, rolkarjem in kolesarjem, ter 
bi Medvode sčasoma povezala z Ljubljano in 
Škofjo Loko."

Vaše pozitivne in negativne lastnosti?
"Moje poglavitne pozitivne lastnosti so na

čelnost in močna volja. Na provokacijo in 
neutemeljene očitke se pogosto odzovem zelo 
čustveno, kar slabi mojo pogajalsko pozicijo. 
Ob javnem nastopanju imam sicer še vedno 
precej treme.”

Kako preživljate prosti čas?
"Prostega časa nimam veliko. Raziskovalno 

delo je pač takšno, da se pravzaprav nikoli ne

konča. Ko ne delam v laboratoriju, razmišljam 
o dosedanjih rezultatih, snujem nove ideje in 
hipoteze, ter načrtujem nove poskuse. In ker v 
tem uživam, počnem to večino svojega časa. 
Ko potrebujem sprostitev, grem v naravo, naj
raje v gozd.”

Na kateri dosežek v vašem življenju ste 
najbolj ponosni?

"Bila sem nagrajena za izredno visoko pov
prečno oceno na dodiplomskem študiju, posta
la sem doktorica znanosti in podoktorsko izpo
polnjevanje opravila na Nizozemskem. Vsi ti 
dosežki so rezultat trdega dela in sem nanje 
zato ponosna. Vendar pa je moja filozofija 
takšna, da so cilji, ki jih imam danes, jutri, ko 
jih bom uresničila, le osnova za nove cilje. Na
loge in obveznosti mi ne pomenijo ovir, tem
več izziv. Sliši se enostavno, vendar pa sem 
potrebovala veliko časa, da sem resnično zače
la razmišljati pozitivno. S tem sem postala bolj 
sproščena, srečnejša in močnejša. Zato je to 
moj največji dosežek.”

Še nekaj o aktualnem dogajanju. V kateri 
pokrajini naj bodo Medvode?

"Delitvi Slovenije na pokrajine nisem naklo
njena, še posebej ne po predlogu štirinajst po
krajin. Ne glede na izračune, ne verjamem, da 
bi pokrajine lahko delovale racionalno in raz
vojno bistveno bolj uspešno. Mislim, da bi bilo 
bolje, da bi vse sile in denar takoj usmerili v 
razvoj in vsebino, namesto v sprejemanje za
konodaje in ustanavljanje številnih pokrajin
skih uradov, ki sami po sebi še ne bodo prines
li pozitivnih sprememb. Vsekakor se bom zav
zemala, da bodo Medvode del Osrednjesloven
ske pokrajine, skupaj z območjem mestne ob
čine Ljubljana. Z mestom Ljubljana smo živ
ljenjsko tesno povezani, veliko več ljudi hodi 
na delo in v šolo v Ljubljano kot v Kranj ali 
Škofjo Loko."

Maja Bertoncelj

Gradbeni stroji 
v ŠRC Preska

Medvode - V Športno re
kreacijskem centru Preska 
nadaljujejo z gradnjo sistema 
za umetno zasneževanje. 
"Trudimo se, da bo sistem 
pred novo sezono nared in da 
bomo končno lahko normal
no zasneževali tekaške pro
ge. Letos imamo v načrtu 
tudi delni razvod električne 
in vodovodne napeljave, del
no osvetlitev proge, ter na
kup snežnega topa," je pove
dal Klemen Svoljšak iz ŠD 
ŠRC Preska.

M. B.
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Politika ni njegov življenjski cilj
Dragan Djukic je v občinskem svetu drugi mandat. Lani je bil izvoljen na listi Aktivna Slovenija. Znan je

tudi po svojem zavzemanju za pravice azbestnih bolnikov.

Se lahko za začetek na kratko predstavite?
"Rojen sem 1. novembra 1955 v Zaječarju v 

vzhodni Srbiji. Odraščal sem pri starih starših 
na vasi in sem vsega navajen. Po končani 
osnovni šoli sem delal na manjši domači kme
tiji do leta 1974, ko sem odšel na Vrhniko, kjer 
sem služil vojaški rok. Nato sem se zaposlil v 
Dekorativni v Ljubljani. Poročil sem se leta 
1981, leta 1985 pa prišel v Donit-Tesnit Med
vode. Izobraževal sem se ob delu in končal 
strojno šolo, kasneje sem se izšolal še za ko
mercialista. V Donitu sem bil do leta 1993, ko 
sem postal tehnološki presežek. Sedaj oprav
ljam poklic varnostnika.”

Kako to, da ste se odločili za vstop v poli
tiko?
”V politiki sem prisoten od leta 1973, ko sem 

se kot mladinski aktivist včlanil v ZKJ. Od 
1978 do 1980 sem deloval v občini Šiška na 
področju mladinskega prostovoljnega dela in 
delovnih brigad. Dve leti sem bil predsednik 
centra za prostovoljno delo na občinski konfe
renci ZSMS Ljubljana Šiška. Ena izmed naših 
akcij na območju sedanje občine Medvode je 
bila napeljava elektrike do v 2. svetovni vojni 
požgane kmetije na Osolniku. To je prva kme
tija levo pod cesto, če se pripeljemo iz smeri 
Sora. Leta 1980 sem prenehal s to aktivnostjo, 
ker sem se odločil v prvi vrsti posvetiti družin
skemu življenju.

Odločitev za vstop v politiko na lokalnih vo
litvah leta 2002 je bila naključje. Na kandida
turo sem pristal na pobudo prijatelja in bil iz
voljen na nestrankarski listi neodvisnih. Zakaj 
sem v politiki? Politika je moj hobi in ne živ
ljenjski cilj. Sem član stranke Aktivna Sloveni
ja, predsednik občinskega odbora AS, kar mi 
daje popolno neodvisnost v lokalni politiki. V 
politiki sem zaradi možnosti vplivanja na 
ustvarjanje pogojev za boljše življenje občank 
in občanov, torej zaradi javnega interesa. Izvo
ljen sem tudi v svet krajevne skupnosti Med-

Dragan Djukič

vode-center in sem podpredsednik, kar me do
datno motivira v teh naporih.”

Ste dejavni še na katerem drugem podro
čju v občini?

"Kot veste, sem aktiven funkcionar Zveze 
SABS. Po novem sem območni sekretar SABS 
za osrednjo Slovenijo in še naprej predsednik 
SABS občina Medvode. Na teh dveh neplača
nih funkcijah po svojih močeh pomagam na
šim članom uveljavljati svoje interese in pravi
ce tudi s pomočjo finančnih sredstev iz občin
skega proračuna in zato se ob tej priložnosti 
zahvaljujem občinskemu svetu, županu in ob
činski upravi za dobro sodelovanje.”

Kakšen mora biti po vaše dober svetnik?
"Dober občinski svetnik mora delati v jav

nem interesu, v korist občank, občanov in ob

čine, ne glede na to, iz katerega kraja občine 
izhaja. Mora biti odprt in pripravljen pomaga
ti vsem, ki se na njega obračajo. Ne sme dela
ti za lastni interes. Dober svetnik mora delova
ti povezovalno, razvojno. Ni dovolj, da samo 
kritizira, temveč mora predlagati konkretne re
šitve."

Kaj v Medvodah najbolj pogrešate in kako 
bi to rešili?

”V Medvodah trenutno pogrešam urejen 
center mesta, večji objekt za mladinsko in kul
turno dejavnost, ter dnevno varstvo ostarelih, 
samostojno brv za pešce in invalide čez reko 
Soro, trgovski center, ki bi bil konkurenčen 
Mercatorju, in sprehajalno pot od sotočja Sorcvju 
in Save do druge brvi v Dolu, ter od sotočja do®* 
Zbiljskega jezera. Reševanje vseh razvojnih 
vprašanj bi moral prevzeti odbor za razvoj ob
čine z županom na čelu. Ta odbor pa moramo 
še ustanoviti.”

Vaše pozitivne in negativne lastnosti?
"Verjetno imam dobre in slabe lastnosti, kot 

vsak človek. Prepričan sem, da prevladujejo 
dobre.”

Kako preživljate prosti čas?
"Zaradi vseh aktivnosti imam prostega časa 

zelo malo. Preživljam ga v krogu družine, pri
jateljev, na vrtu ali na vikendu ob dobrem pik
niku.”

Na kateri dosežek v vašem življenju ste 
najbolj ponosni?

"Na to vprašanje ponavadi vsi odgovarjajo, 
da so ponosni na svojo družino. Tudi pri meni 
je tako. Ponosen sem na svojo ženo, da me pre
naša takšnega, kakršen sem, in na najini dve 
hčerki, ki sta že odrasli in na dobri poti v živ
ljenje.” 4BL

Še nekaj o aktualnem dogajanju. V katero*9 
pokrajino sodijo Medvode?

"Medvode sodijo v ljubljansko regijo, kljub 
različnim stališčem in pomislekom.”

Maja Bertoncelj, foto: Tina Dokl

Vračanje denarja od vlaganj 
v javno telekomunikacijsko omrežje

Medvode - Konec maja se je začelo vračanje denarja od vlaganj v javno te
lekomunikacijsko omrežje (JTO). Ministrstvo za gospodarstvo je to nalogo na
ložilo Slovenski odškodninski družbi, ki bo denar vračal iz lastnih sredstev, 
kot povračilo pa bodo kasneje dobili do deset odstotkov delnic Telekoma. In 
kako je s tem v Medvodah?

"Državna pravobranilstva po vsej Sloveniji še vedno niso pripravila predlo
gov poravnave za dve tretjini pričakovalcev. Med njimi je tudi naša občina s 
šestimi paketi zahtevkov. Do sedaj smo dobili in se tudi strinjali samo z vlogo 
oddano za gradnjo v Smledniku leta 1988. Predvsem pa ni točna vest, da so 
denar dobili individualni upravičenci. Dobile so ga občine in ga morajo 
ustrezno porazdeliti v času, kot ga določa zakon. Objavljeni znesek je bil izra
čunan pavšalno in ne sme biti primerjalen za naše pričakovalce. Zato komisi
ja iz občine Medvode prosi za strpnost in sporoča, da bo obveščala javnost, ko 
bo z Državnim pravobranilstvom sklenila dogovore. Postopek je voden sklad
no z zakonom in ga zato ne moremo pospešiti,” je obrazložila Vida Bališ, 
predsednica občinske komisije za JTO. M. B.

Popravek
V majski številki Sotočja je pri članku z naslovom Na Golem 

Brdu - hrib podražili vodo, pri objavi podatka o novi ceni vode 
prišlo do napake v znesku. Nova cena kubičnega metra vode je 
0,46 EUR + 8,4 EUR fiksni strošek in ne 9,81 EUR. Vsem pri
zadetim se opravičujem. Hvala za razumevanje.

Jure Pokorn, predsednik vaškega vodovoda 
Golo Brdo - hrib

Svetniki po drugi volilni enoti
Medvode - Na zadnji seji medvoškega občinskega sveta je Le

opold Knez (NLNKOM) prenesel idejo Vladimirja Berton
clja, da bi svetniki z avtobusom obiskali vse kraje v občini. Prvi 
izlet je bil preteklo soboto, udeležilo pa se gaje devet svetnikov: 
Leopold Knez, Sonja Podgoršek, Sandi Bartol, Stane Okoliš, 
Grega Bizjak, Ivan Špenko, Dragan Djukič, Ljubo Jamnik in 
Vojko Bizant. Obiskali so kraje v 2. volilni enoti. Pot so začeli 
pri Tometovem mostu na Seničici, končali pa na Jeprci. M. B.
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KS Trnovec

Tretjina gospodinjstev 
z lastnim zajetjem vode

KS Trnovec, več kot 10 kilometrov dolgo naselje v dolini Ločnice, je poznana predvsem kot izhodiščna
točka za izlete po okoliških hribih.

Trnovec - Krajevna skupnost Trnovec obse
ga naselje Trnovec, ki je prvo naselje iz Sore 
proti Katarini, in del naselja Selnica. V njej 
živi 46 družin, skupaj okrog 150 prebivalcev. 
Pogovarjali smo se z Barbaro Kozamernik, 
novo predsednico Sveta KS. Poleg nje so v 
svetu še: podpredsednik Alojz Založnik, ter 
člani Brane Tehovnik, Bogdan Murnik in 
Ivan Maletič.

KS Trnovec je zelo razdrobljena. Kako ste 
rajani med seboj povezani?
"To je pri nas kar problem, saj nimamo dru

žabnih aktivnosti in društev, ki po drugih KS 
ljudi med seboj povezujejo. Organiziramo pa 
obdarovanja starejših in najmlajših v predno- 
voletem času. Imamo tudi svojo spletno stran 
www.trnovec.si. Sicer pa smo si krajani dobri 
sosedje, se med sabo poznamo in tudi tako in
formacije hitro pridejo do vseh krajanov.”

"Ena tretjina gospodinjstev je še 
vedno brez dostopa do pitne vode 
iz vaškega vodovoda. To so gospo
dinjstva, ki imajo lastno zajetje, 
kar pomeni celoten levi breg Loč
nice. Desni breg je priključen na 
vaški vodovod, ki je bil vzpostav
ljen leta 1995. Kvaliteta vode je 
zelo dobra. ”

Katere so največje težave, s katerimi se 
srečujete?

"Največ dela imamo s cestami in vodovo
dom. Cesta Sora-Topol je predvsem v prvem 
delu v zelo slabem stanju in potrebna obnove. 
Gre za vedno bolj prometno cesto. Po dolini 
Ločnice in čez Katarino se namreč vse več lju
di vozi v službo v Ljubljano, pa ne le občanov 
Medvod, temveč tudi iz sosednjih občin Kranj 
in Škofja Loka. Glede popravila te ceste smo

Barbara Kozamernik, predsednica KS Trnovec

že apelirali na medvoškega župana, ki pa je de
jal, da je to državna cesta in tako ni v pristoj
nosti občine.”

Kaj pa cesti na Govejek in Gonte?
"Za cesto na Govejek projekt še ni narejen. 

Najbolj problematičen je prvi, najbolj strm del. 
Naša želja je, da se ta cesta preplasti vsaj do 
zajetja vode vaškega vodovoda, kar pomeni v 
dolžini okrog 400 metrov, in v končni fazi as
faltira. Ko so nevihte, cestišče odnaša, cesta je 
zelo težko prevozna. Pri cesti na Gonte pa je že 
veliko narejenega. Prvi, ravninski del, se pri
pravlja za preplastitev in asfaltiranje, na dru
gem, bolj strmem delu, pa je narejen podporni 
zid. Tudi v tem delu je problem z odnašanjem 
cestišča v primeru močnega deževja. Vsi ti 
projekti pa so seveda odvisni od občinskega 
proračuna in dodeljenih sredstev, saj KS nima 
dovolj lastnih sredstev.”

Potrebno bi bilo preplastiti tudi parkirišče 
pred prostori Krajevne skupnosti, ki ga 
uporabljajo predvsem izletniki.
”S strani občine je za preplastitev že prišel 

predlog. Strinjamo se, daje parkirišče potreb
no preplastiti, ni pa to prioriteta. Prej je potreb
no izvesti druge, bolj nujne projekte.”

Pred časom ste zbirali podpise za postavi
tev Mobitelove postaje.

"Podpise smo res zbirali, a postaje še vedno 
nismo dobili. Signal je na Katarini, je v Sori, 
pri nas pa ga ni. Dogovarjamo se, da bi podpi
se znova začeli zbirati, ter v akcijo vključili 
tudi obiskovalce, izletnike, saj je mobilni tele
fon danes že skoraj nepogrešljiv, izletnikom pa 
predvsem prav pride v primeru kakšnih nesreč, 
poškodb."

Kako imate urejen vodovod?
"Ena tretjina gospodinjstev je še vedno brez 

dostopa do pitne vode iz vaškega vodovoda. To 
so gospodinjstva, ki imajo lastno zajetje, kar 
pomeni celoten levi breg Ločnice. Desni breg 
je priključen na vaški vodovod, ki je bil vzpo
stavljen leta 1995. Kvaliteta vode je zelo do
bra, poleg tega je je v zajetju dovolj za celotno 
vas. Upamo, da se bo projekt za izgradnjo vo
dovoda na levem bregu vasi naredil čim prej. 
seveda pa je to spet odvisno od občinskega 
proračuna. Glede na to, da v naši KS ni pred
videno, da bi se izgradila javna kanalizacija, in 
so zato krajani primorani sami reševati pro
blem odpadnih voda, je seveda vprašljiva kva
liteta vode iz lastnih zajetij. Z izgradnjo vodo
voda na levem bregu vasi ter s postavitvijo lo
kalnih čistilnih naprav, o katerem smo na obči
no pravkar poslali dopis, bi se ohranilo zeleno 
in čisto okolje, v katerem živimo in katerega 
mnogi izletniki obiskujejo in občudujejo.”

Kaj pa javna razsvetljava?
”Že večkrat smo na občino poslali pozive in 

predloge za postavitev dodatnih luči za javno 
razsvetljavo. Naša želja je, da bi se luči posta
vile predvsem na nevarnih točkah, odcepih od 
glavne ceste." Maja Bertoncelj

KS Trnovec kot izletniška točka
V dolini Ločnice je veliko odcepov do zanimivih pešpoti in izlet

niških točk. Približno kilometer in pol iz vasi Sora v smeri proti 
Katarini se pot vzpne proti planoti Osolnik. Od tam lahko greste 
mimo Micke tudi na Govejek. Večji del poti poteka ob vodi, zato je 
zelo zanimiva tudi za otroke. V zadnjem delu vzpona proti Micki je 
pot malce bolj strma. Na Govejek se lahko podate tudi po poti pri 
Legastji, ali pa s turistične kmetije Gonte. ki je prav tako zelo pri
ljubljena izletniška točka. Za popoldanski sprehod se iz Ločnice 
lahko povzpnemo do Robeža. V bližnji okolici so še Grmada, Sv. 
Jakob, Tošč in Katarina.

AtfltOL RADE a PartoSHo!
MpEHANIlSnr
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KS Trnovec

Pri Micki je vedno lepo
Micka Ločniškar, zgovorna in prijazna gospa, ki že vse življenje živi Pr’ Lužari, v hrbih nad Ločnico.

Trnovec - Pot od Mihelčičevega doma na 
Govejku proti Osolniku pelje mimo "Micke”. 
Tako hiši, v kateri že od rojstva živi Micka 
Ločniškar, dekliško Krek, rečejo pohodniki. 
Se pa drugače pri hiši reče Pr’ Lužari. Na hiši 
sta dve številki: Trnovec 10, kot je danes pra
vilno, in Govejek 2, kot je bilo včasih, ko je bil 
Govejek še samostojna vas.

Micko pozna veliko ljudi. Je prijazna, vedno 
pripravljena na pogovor. Gospa vsekakor veli
ko ve. Teme pravzaprav nikoli ne zmanjka. 
"Bilo nas je pet otrok, štiri punce in en fant. 
Brat je šel od doma, pa sem jaz ostala doma. 
Veliko sem delala z očetom. Vozila sem s ko
njem, oglje žgala, delala butare. Ko so med leti 
1949 in 1951 delali nov dom na Govejku, sem 
pomagala. Iz Ločnice do doma je bil še kolo
voz. S konjem sem vozila opeko, cement. Na 
poletje sem naredila tudi po sto voženj, po šti
ri na dan. Potem sem 14 let vzdrževala cesto,” 
se spominja Micka. V dom na Govejku je po 
potrebi hodila pomagat. "Včasih je bilo 
ogromno ljudi, predvsem ob sobotah. Največ 
sem kuhala, pa tudi stregla. Sedaj pa tam ved
no bolj peša. So me nagovarjali, da bi jaz doma 
odprla gostilno, pa sem rekla, da ne bom. Je 
Legastja, pa Govejek. Govejek bi lahko pre
vzela, pa nisem mogla tukaj hiše kar pustiti. 
Da pa bi delala na dveh koncih, je pa prehuda.”

Sama kuha žganje
Se danes je daleč naokrog znano, da dobro 

kuha in peče. Če pridete mimo, vam rada po
streže. "Ljudje pridejo na šnopček, pivo, na 
čaj. Žganje sama kuham, po receptu mojega 
očeta. Je treba prav kuhati, da je potem žganje 
dobro. Vse to meje ata naučil. Preživljal je vse 
otroke, nikamor nas ni dal služit,” razloži in 
pogleda proti njivi, ki jo ima ob hiši. "Imela 
sem kravo, telico, ko pa so uvedli, da moramo 
voziti v zakol v klavnico, sem to opustila. Se
daj imam samo ovce, tam deset, dvanajst ovc, 
pa kokoške, da so dobra, domača jajca, pa 
mačke in psa. Doma imam koruzo in krompir, 
daje tako, kolje treba. Nič ni umetnega, pa vse 
lepo raste. Večino hrane pridelam na domači

Micka ima pri hiši polno rož. Res je lepo urejeno.

njivi, tako da za to ne gre veliko denarja. Več 
ga gre za hišo, pa za avto in traktor.” 

Vozniškega izpita Micka nima. "Mi je pa žal, 
da ga nisem šla delat. Bi včasih prav prišlo.” 
Vozi njen mož. Pomislili bi, da imata kakšne
ga terenca, glede na to, da je cesta, ki do nju
nega doma pelje iz Ločnice, ponekod precej 
strma. A v garaži stoji siv hrošč. "Star je že več 
kot 40 let. Nikoli ni obstal, še prva barva je na 
njem. Samo ključ obrneš in gremo. Kupila sva 
ga leta 1969, malo je bil že rabljen. Koliko ima 
kilometrov, pa res ne vem."

Več kot 40 let s konjem 
plužila cesto

Proti koncu pogovora jo vprašamo, kako je 
pozimi. "Dobro in zanič. Megla je malokrat, ko 
pa pogledaš v dolino, je je polno. Oh, tako ve
liko sem delala, pa kaj. Cesto sem s konjem 
plužila več kot 40 let. Imeli smo enega konja, 
dokler z možem nisva kupila traktorja. Tudi po
tem sem šla vedno z njim. Je pa traktor bolj ne

varen. Če seje konj zvrnil, ni bilo nič hudega. 
Ko je bil plaz, je imel konj samo glavo ven, pa 
sem ga odkidala in sva šla naprej. Še vedno 
urejava pot proti Legastji, pa bližnjico v graben 
na Govejško korito, proti Osolniku do vrha 
klanca, do koder je naše, ter seveda cesto od 
hiše do Govejka in v dolino. Mora biti pa posu
ta s peskom, zmešanim z zemljo, le tako zdrži."

Okrog hiše je zelo urejeno, polno cvetočih 
rož. "Malo rož pa mora biti,” še pravi. Vpraša
mo jo, koliko je stara. "A mora biti to tudi na
pisano, ženske to težje povemo.” Letnico roj
stva smo izvedeli, a je ne bomo zapisali. Dej
stvo pa je, da Micka leta dobro skriva. Počami 
se poslovimo, pa bi se z njo lahko še dolgo po” 
govarjali. Zadnja tema so bili hrbi. "Kako lepo 
se vse vidi od nas. Krvavec in okrog. Na Kr
vavcu sem že bila, drugod pa ne. Pa bi rada 
šla," nas preseneti z odgovorom, saj smo, gle
de na njeno poznavanje vrhov, ki se vidijo v 
daljavi, menili, daje že vse prehodila.

Maja Bertoncelj

Od Micke pot pohodnika pelje proti Osolniku in do Mihelčičevega doma na Govejku. Smerokaz je zgledno urejen.

Kristina & Jani KOZJEK
Trnovec 9,1215 Medvode

tel.: 01 361 11 42, gsm: 041 73 12 63 I

• SOBOTNA IN NEDELJSKA KOSILA |
• DOMAČE JEDI TUDI PO NAROČILU l
• VELIK IZBOR DOMAČIH SLADIC |

10 - SOTOČJE



V Trnovcu še vedno obratuje vodna žaga, katere lastnik je Bogomir Indof. V polno- 
jarmenik lahko vpne 16 žag. Največji problem je, ker ni dovolj močne električne 
hapeljave, da bi gnala polnojarmenik. Pomaga si z vodo, ki pa je je premalo, tako 
ma ima še 75-kilovatni dizelski agregat. Slednji za okolje ni najbolj primeren, zato si 
lastnik želi, da bi imel čimprej možnost dostopa do močnejše električne napeljave.

Klopce nad domom na Govejku bi bile lahko bolj urejene.

Na cesti proti Gontam so naredili oporni zid.

Fotoutrinki iz KS Trnovec

Mihelčičev dom na Govejku (812 metrov). V Planinskem društvu Obrtnik Ljubljana 
se srečujejo s podobnimi težavami kot v številnih drugih planinskih domovih.
Že nekaj časa namreč iščejo oskrbnika, zato je dom trenutno odprt le ob koncih 
tednov.

Napis na tabli, ki po cesti usmerja proti Mihelčičevemu domu, je že malce zbledel.

Zgledno urejena panoramska tabla pri kmetiji odprtih vrat na Gontah.

SOTOČJE - 11



Občina, obvestilo

Ne kičasti, ampak 
unikatni spominki

V teh dneh naj hi dobili turistični spominek 
Medvod. Sogovornike smo povprašali, če ga 
Medvode potrebujejo in kakšen bi bil naj
bolj primeren.

Marjeta Trnovec, 
Medvode: "Slišala sem, 
da turistična zveza izbira 
spominek. Medvode ga 
potrebujejo, saj so zani
mive za turiste. Spomi
nek bi moral odražati 
kakšno znamenitost naše 
občine.”

Francka Mohorič, 
Verje: "Seveda bi obisko
valcem morali ponuditi 
turistični spominek. Ne 
moremo jim ponujati 
kiča, osredotočiti bi se 
morali na unikatne, kako
vostne ročne izdelke, ki 
bi turistom nekaj pomeni

li in bi jih nenazadnje lahko tudi podarili na
prej. Ročne izdelke bi tudi sama upala nare
diti, predvsem prtičke.”

Vlado Veber, Medvo
de: "Turistični spominek 
naše občine bi po mojem 
moral odražati Zbiljsko 
jezero in labode. Če se ne 

Stmotim, jih je zdaj več kot 
■LSp sto.”
W Jože Bukovec, Preska:

'■> "Obiskovalcev je v občini 
kar precej. In če že pridejo, imajo gotovo s se
boj denar, del pa ga namenijo tudi za spomin
ke. Prav se mi zdi, da so 
se v Medvodah odločili 
izbrati turistični spomi
nek. Težko rečem, kateri 
bi bil najboljši, bi pa mo
ral odražati naše zname
nitosti: Zbilje, Katarino, 
ki je ena izmed najlepših 
vasi. Šmarno goro ...”

Joža Rebolj, Pirniče:
"Težko rečem. Turiste v 
občini imamo, če pa že 
izbiramo spominek, bi 

■i ML *,**° najbolje, da bi zade-
val Zbiljsko jezero ali 

S^i Matjaževo jamo z Aljaže- 
vo hišo. Bi pa ob tem do- 
dal, daje res škoda, da ne 

uredijo starega dela Medvod, ki propada. Če 
bi bil urejen, bi ga s ponosom lahko pokazali 
obiskovalcem.”

Zdenka Gleščič, Svet- 
je: "Absolutno podpiram 
prizadevanja za izbor naj
boljšega turističnega spo
minka Medvod. Dobro bi 
bilo, če bi naredili katere
ga v zvezi z gradom v 
Goričanah.”

Ana Hartman

Zavod za šport in prireditve Medvode
Ostrovrharjeva ulica 4 
1215 Medvode

PRISKRBITE Sl TERMIN ZA VADBO 
V ŠPORTNI DVORANI MEDVODE

V prihodnjih dneh bo na spletni strani Zavoda za šport in prireditve Medvode 
(www.zzsp-medvode.si) objavljen razpis za uporabo Športne dvorane Medvode 

v sezoni 2007/2008.

Na voljo vam je:

(1) Velika športna dvorana oz. tri tretjine športne dvorane, primerne za košarko, odbojko, 
mali nogomet, badminton (tri igrišča v vsaki tretjini), dvoranski hokej, vadbo in igre za otroke, 
ples, borilne športe, namizni tenis, gimnastiko in drugo športno rekreacijo.

(2) Mala športna dvorana je primerna za ples, različno skupinsko vadbo, borilne športe, vad
bo in igre za otroke, namizni tenis, gimnastiko ind.

(3) Plesna dvorana je primerna za ples, različno skupinsko vadbo, vadbo in igre za otroke ind.

(4) Fitnes je opremljen s trenažerji, kardio napravami in prostimi utežmi.

Druga ponudba:

(5) Badminton: Ob prostih terminih vam v veliki športni dvorani nudimo možnost uporabe igrišč 
za badminton.

(6) Namizni tenis: V večnamenskem prostoru in ob prostih terminih v drugih športnih dvoranah 
vam nudimo možnost igranja namiznega tenisa.

(7) Športne zabave za otroke: V večnamenskem prostoru oz. v športni dvorani vam nudimo 
možnost prirejanja športnih zabav za rojstni dan oz. drugih športnih zabav za otroke.

Kontakt in informacije:
telefon: 01/36 26 220 |
GSM: 041/670 140 1
e-pošta: zavod.medvode@evj-kabel. net

Zavod za šport in prireditve Medvode 
Sašo Bratuš, direktor

Opozorili na azbestno problematiko
Medvode - Sindikat azbestnih bolnikov 

Občine Medvode je predstavil problematiko 
izvajanja zakona o odpravljanju posledic dela z 
azbestom. ”V sindikatu menimo, da država v 
nekaterih segmentih, predvsem v delu, ki 
zadeva izvajanje zakonodaje o odpravljanju 
posledic dela z azbestom, premalo pozornosti 
namenja azbestnim bolnikom. Zato upamo, da 
bomo tudi prek medijev uspeli osvetliti azbest
no problematiko, ter na ta način spodbuditi 
tudi zakonodajalca, da bo bolj dosleden na tem 
področju," je za uvod povedal 
Dragan Djukič, predsednik 
SABS Občina Medvode, ter ob
močni sekretar Zveze SABS za

takšnega zakona ni prišlo, kljub številnim 
vloženim amandmajem, ki so jih koalicijski 
poslanci v DZ RS vse po vrsti zavrnili. Odgo
vorni so trdili, da je zakon dober, finančna 
sredstva za izvajanje zakona pa so prepolovili. 
V SABS OM pa nismo zadovoljni niti z obsto
ječim zakonom, niti z njegovim izvajanjem. 
Izvaja se samo v delu izplačila t.i. odškodnin, 
absolutno pa se ne izvaja pri upokojevanju in 
pri povračilu plačila zdravniških ekspertiz, 
pojasnjuje Djukič. M. B.

medvede

osrednjo Slovenijo.
V sindikatu so si dolgo 

prizadevali, da bi prišli do spre
jemljivega zakona, ki bi urejal 
preventivno diagnostiko, 
varoval zdravje in življenja 
prizadetih in zagotavljal njihovo 
socialno varnost tudi s predčas
nim upokojevanjem pod ugod
nejšimi pogoji, ko je verificirana 
poklicna bolezen zaradi iz
postavljenosti azbestu. "Žal do

Novice med vodami
INFORMATIVNI PROGRAM 
Z DIGITALNO TEHNOLOGIJO

Vse o tv medvede ter 
oddaje naše produkcije
www.tv-m.si

promocijske 
cene Izdelave 
reklamnih spolov, 
vldeopredstavitev 
ter multlmedljsklh 
predstavitev

Kabelska televizija Medvode 
Cesta komandanta Staneta 12 
1215 Medvode 
http://www.tv-m.sl/ 
e-mall: In to @tv- m. sl 
telefon: 3 6 1 9 580
trženje: 041 630 303

NAJUGODNEJŠI 
KABELSKI INTERNET 
TER IR TELEFONIJA 
PO CELOTNI 
OBČINI MEDVODE
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Ljudje in dogodki

Rotarv ura bo merila 
čas Medvoščanov

Medvode - Ob odvetniški pisarni Lipej v 
Medvodah so v ponedeljek zvečer simbolično 
odprli drugo rotary uro v Sloveniji. Po Ljublja
ni so jo sedaj dobile še Medvode. Otvoritveni 
trak sta prerezala medvoški župan Stanislav 
Žagar in predsednik Rotary cluba Medvode 
dr. Igor Luk.šič. Na slovesnosti je igrala God
ba Medvode.

Ura predstavlja enega od simbolov rotary 
organizacije, mednarodnega združenja poslov
nežev, ki nekaj denarja namenjajo v dobrodel
ne namene. Izvajajo različne akcije in Rotary 
club Medvode je na tem področju zagotovo 
eden močnejših. In kaj je pomen te ure? ”Da se 
(prikaže prisotnost, da smo v kraju, da delamo, 
služimo, dajemo ... Tempus fugit ali čas beži. 
Ujemimo trenutke, ki kot dih izginevajo iz 
časa v čas. Naj Rotary ura v Medvodah meri to 
minljivost, ki jo lahko osmišljajo naša dobra

Rotary ura v Medvodah

dela,” je povedal Zlatko Lipej, pobudnik akci
je postavitve rotary ure v Medvodah, pa tudi 
ustanovni član Rotary cluba Medvode, sicer 
doma v Stanežičah.

Maja Bertoncelj

Trak sta prerezala Stanislav Žagar in dr. Igor Lukšič.

Slikovna uganka

Kako dobro poznamo 
našo deželo?

V tokratni številki Sotočja vas sprašujemo, 
katero gostišče, ki se ponaša z najstarejšo 
takšno dejavnostjo daleč naokoli, je na foto
grafiji. Za čigavo gostišče gre, ter približno 
koliko let bi lahko praznovali, če se leta - tudi 
po tej letnici sprašujemo - ne bi preselili? 
Odgovore nam pošljite do konca junija na 
naslov: Gorenjski glas, Zoisova 1, 4000 
Kranj, s pripisom ”za Sotočje”. En pravilen 
odgovor bomo izžrebali in ga nagradili.

V prejšnji številki smo vas spraševali po 
imenu in izvoru imena domačije na spodnji 
fotografiji. Pravilno je odgovorila tudi Mar
jeta Dobnikar iz Vaš. Odgovor se glasi: na 
fotografiji je domačija Pr’ Rožnik na Osolni
ku. Na hribčku nad njo je nekdaj stal grad, ki 
seje podrl v potresu v 16. stoletju, na prosto
ru sedanje domačije pa so za potrebe gradu 
gojili cvetlice. Od tod ime Pr’ Rožnik. Na
grado vam bomo poslali po pošti.

Avtor slikovne uganke je 
Jože Praprotnik

KOLOVOZ, d. o. o.. 
Zbilje 95,1215 MEDVODE 

Če iščete RAČUNOVODSKE 
STORITVE, smo pravi naslov 

za vas. Pokličite nas 
po telefonu: 01/3613-564

VODOVODNE INSTALACIJE
Primož Maček, s.p., Zg. Pirniče 19/A, Medvode 
GSM: 031/378-882

• obnova kopalnic, menjava pip
• servis vodovodne instalacije

tel.: 01/36-17-500

Polnjenje 
avtomobilskih 
klimatskih 
naprav

Akcija letnih avtoplaščev
SOTOČJE - 13



Z naslovnice

Jezerškov najmlajši z medaljo
Martin Jezeršek je s prestižnega evropskega tekmovanja v klasični francoski 

strežbi prinesel bronasto medaljo.

Martin Jezeršek se dobro znajde tako pri pripravi kot tudi pri postrežbi hrane in pijače.

Sora - Letošnje evropsko tekmo
vanje v klasični francoski strežbi, 
poznano pod imenom Georges 
Baptiste Cup, je sredi aprila pote
kalo v Madridu. V študentski ka
tegoriji je Slovenijo kot edini za
stopal Martin Jezeršek, 19-letni 
študent Višje strokovne šole za 
gostinstvo in turizem Maribor, si
cer doma iz znane gostinske dru
žine Jezeršek iz Sore. Bil je odli
čen tretji.

Glede na to, da si iz gostinske 
družine, si kdaj razmišljal, da bi 
študiral kaj drugega kot gostin
stvo?

"Poklic gostinstva mi je bil zelo 
lepo prikazan že zgodaj v otroštvu 
in zato ob koncu osnovne šole ni
sem imel težav z odločanjem o na
daljevanju šolanja. Starši so me si
cer prepričevali, daje gostincev v 
družini dovolj, naj se raje odločim 
za smer ekonomije ali kaj podo
bnega, a na srečo jih nisem poslu
šal.”

Kako to, da si se odločil za štu
dij prav v Mariboru?

"Ob koncu srednje šole sem za 
mesec dni odšel na mednarodno 
izmenjavo dijakov na Dansko in 
takrat sem videl, da je potrebno 
mnogo izkušenj pridobivati tudi v 
tujini. In ker šola v Mariboru zain
teresiranim študentom omogoči 
tudi te vrste izkušnje, sem se odlo
čil, da bom študiral v Mariboru. V 
pol leta, odkar sem tam, sem že 
trikrat odšel po izkušnje v tujino.” 

Letos si se prvič udeležil tek
movanja v strežnih veščinah. Si 
presenečen nad tretjim mestom 
ali si to pričakoval?

"Nikoli nisem pokazal interesa, 
da bi se udeleževal različnih tek
movanj. Ko pa sem prvič slišal za 
to tekmovanje, mi je postalo velik 
izziv. To je bilo moje sploh prvo 
tekmovanje, poleg tega se lahko 
tekmovanja Georges Baptise tek
movalec udeleži le enkrat v življe
nju. V tekmovanju je potrebno po
kazati ogromno zananja in spret
nosti s področja kulinarike, ter ob
vladati angleški jezik, zato je kar
koli pričakovati pred tekmova
njem nesmiselno. Po tekmovanju 
pa tretjega mesta sploh nisem pri
čakoval, zato sem bil na podelitvi 
še toliko bolj presenečen.”

Kaj ti pomeni to tretje mesto? 
"Predvsem mi je velika samopo- 

trditev, dokaz, da sem na pravi 
poti. Hkrati je bila to ogromna iz

kušnja in tudi referenca. Če jo 
bom znal izkoristiti, pa lahko po
meni tudi napredek.”

Je bil v Sloveniji kakšen pred- 
izbor za uvrstitev na to tekmo
vanje?

"Na Višji strokovni šoli za go
stinstvo in turizem Maribor je po
tekal v januatju, in že to, da sem 
bil kot študent prvega letnika iz
bran za tekmovalca med konku
renco samo starejših letnikov, mi 
je pomenilo veliko.”

Si prvi iz družine Jezeršek z 
osvojenim priznanjem na kakš
nem evropskem tekmovanju?

"Pred nekaj leti je ekipa Hiše 
kulinarike Jezeršek osvojila zlato 
medaljo v pripravi hladno-toplega 
bifeja na Gostinsko-turističnem 
zboru, evropskega tekmovanja pa 
se ni udeležil še nihče pred 
mano."

Vsak tekmovalec je moral po
kazati številne veščine. Kaj je 
bilo zate osebno najtežje?

"Res je. Prikazati smo morali 
kar osem praktičnih disciplin in 
čim bolje opraviti s pisnim testom 
o svetovni gastronomiji, poznava
nju vina, sira ... Vse discipline so 
zelo težke, najtežje pa mi je bilo 
pri poznavanju in prepoznavanju 
vina in pijač. Preizkusih smo eno 
belo, eno rdeče vino in eno močno 
alkoholno pijačo, jo skušali pre
poznati, opisati njene karakteristi
ke, ter jo svetovati k različnim je
dem.”

Kaj vse si moral znati?
"En del je bil pisni test s podro

čja svetovne gastronomije (pozna
vanje vina, pijač, sira, mednarod
nih jedi, francoskih strokovnih iz
razov ...), drugi del so bile prak
tične discipline. Sprejem naroči
la: tekmovalec dobi 15 minut prej 
jedilni list, se v tem času pripravi 
na sprejem naročila in ga nato 
sprejme. Poznati mora mednarod
ne jedi, ki so napisane na jedilnem 
listu in poleg tega pravilno sveto
vati pijače, ponuditi aperitiv ...

Priprava dveh coktailov: pred 
tekmovanjem dobi tekmovalec 
seznam desetih coktailov, ki jih 
mora znati pripraviti. Na tekmo
vanju izžreba dva in ju pripravi 
pred komisijo. Pred komisijo 
mora prikazati še rezanje in servi
ranje španskega pršuta "Hamon 
Iberico”, filiranje in serviranje na 
Žaru pečene ribe (orade), flambi
ra nje govejega fileja, pripraviti

poprovo omako in servirati jedi, 
ter prikazati filiranje oz. razrez 
pomaranče. Tu je še pravilna 
postrežba piva, prepoznavanje in 
poznavanje vina oziroma alko
holnih pijač."

Kaj ti ju manjkalo, da bi bil 
prav najboljši?

"Nekaj pomembnih točk sem iz
gubil v prvi disciplini, ko je bila 
velika trema, kasneje pa za tremo 
ni bilo več časa. Nekaj točk sem 
po mojem mnenju izgubil neute
meljeno zaradi nesporazuma pri 
sprejemu naročila."

Si bil m ud mlajšimi?
"Večina tekmovalcev je bilo sta

rejših, le tekmovalka s Portugal
skega je bila mlajša."

V gostinstvu je pomembna 
tako dobra priprava hrane kot 
tudi dobra postrežba. Kje preži
viš več časa?

"Trenutno sicer večino časa pre
živim v strežbi, vendar mislim, da 
mora dober natakar ah kuhar zelo 
dobro poznati obe veščini, da po
stane še boljši. Zato me ponovno 
mika, da bi več časa preživel tudi 
v kuhinji.”

Kaj rad počneš v prostem 
času?

"Prostega časa mi vedno zmanj
kuje. Najraje ga preživim v družbi 
družine, dekleta in prijateljev. Ni
koli mi ni dolgčas!"

Maja Bertoncelj, 
foto: Tina Dokl
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Ljudje in dogodki I

Mini tržnica za izmenjavo sadik
Flancanje: mini vrtičkarska tržnica, ki sojo pripravili četrto leto zapored. Glavni namen 

dogodka je izmenjava sadik med obiskovalci.

Smlednik - Društvo Slovenski center za ust
no zgodovino, KUD Smlednik in TOD 
Smlednik so 12. maja na trgu sv. Urha v 
Smledniku organizirali mini vrtičkarsko trž
nico, ki je potekala že četrto leto zapored. 
Prvi dve leti je bila v Zbiljah, zadnji dve pa v 
Smledniku. Njen namen je izmenjava sadik in 
seveda tudi nasvetov.

"Prireditev Flancanje se je kar dobro prijela 
in prepričana sem, da bo prav vsak domov od
nesel kakšno flanco. Jaz sem najprej izbrala

Na tržnici so si obiskovalci lahko izmenjali sadike rož, 
zelenjave, začimb, dišavnic.

Sadike je prinesel tudi Nejc Smole (levo).

čili, ki ga še nikoli nisem imela. Gospod, ki 
ga je prinesel, mi je priporočil, naj ga dam v 
lonec na sonce in bolj kot bo na soncu, bolj bo 
pekoč. Izbrala sem tudi feferon, pa solato bo- 
sanko, ki je menda odlična,” je povedala Na
taša Pust iz Slovenskega centra za ustno zgo
dovino. Na tržnico je prišla tudi občinska 
svetnica Alenka Žavbi Kunaver, ki je razlo
žila prav poseben recept za dobro letino ku

Priznanja najboljšim učencem

maric. Zagotovo ga boste veseli tisti, ki za vrt 
nimate veliko časa. ”Lani nisem imela časa 
pleti, zato je kumare preraste! plevel. Dobra 
stran tega je bila, da jih je zavaroval pred son
cem in sušo. Letina je bila odlična.” Dodala 
je še, da zelo rada vrtnari in daje prišla pred
vsem zaradi informacij, pa seveda da dobi 
tudi kakšno novo sadiko. Izbrala je nekaj rož, 
baziliko in majaron.

Prepričali smo se lahko, da imajo vrtnarje
nje radi tudi moški. Dokaz za to je domačin 
Nejc Smole: ”To je očitno že v genih. Vrtnar 
je moj stric. Danes sem prinesel brokoli, 
buče, sivko, drobnjak, pehtran in nekaj traj
nic.” Ko smo ga vprašali, kaj je bistveno pri 
vrtnarjenju, pa nam je povedal sicer že izrab
ljen recept, ki pa očitno še vedno najbolj po
maga: "Glavna komponenta je ljubezen, da na 
vrtu delamo z ljubeznijo in ne s slabo voljo.” 

Maja Bertoncelj

Medvode - Rotary club Medvode je 28. maja v knjižnici Medvode podelil priznanja najboljšim 
učencem iz vseh štirih medvoških osnovnih šol. Priznanja so dobili: Katja Kozjek, Tjaša De 
Reya, Ema Potočnik (vse OŠ Simon Jenko Smlednik), Uroš Peršič, Nejc Grenc, Erik Jurman 
(vsi OŠ Pirniče), Lara Dtdar, Boštjan Rupel, Timotej Brecelj (vsi OŠ Medvode) ter Maja 
Šušteršič in Julija Kokalj (OŠ Preska). Na fotografiji so skupaj z ravnatelji šol.

M. B., foto: Janko Vovk

Boštjan Kodrič s.p. Pot v Bitnje 9, Kranj 
telefon: 031 260 554, 031 724 548

■ Obnova kopalnic in stanovanj

■ Vzdrževalna dela v hiši in okolici
■ Prevozi in selitve
■ Pospravljanje in odvoz kosovnih 

odpadkov
■ Izdelava in montaža kovinskih 

izdelkov (ograje, stopnice, nadstreški, 
zaščitne rešetke, protivlomni kovinski sistemi...)

m Pomoč starejšim pri hišnih delih

> Svetovanje pri obnovi hiš 
in stanovanj
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Angela Knific praznovala sto let
Stoti rojstni dan je Medvoščanka praznovala v Centru slepih, slabovidnih in starejših v Škofji Loki, kije njen 
dom že dvanajsto leto. Za rojstni dan si je zaželela enoposteljno sobo in skromno praznovanje s sveto mašo.

Ljudje in dogodki--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------

Škofja Loka - Angela Knific seje rodila 23. 
maja 1907 pod Svetim Jakobom, po domače 
pri Mamovcu, kot zadnja od osmih otrok. Zelo 
rada seje učila in ko je bila stara 14 let, je uči
telj staršem predlagal, naj jo dajo v šolo. Ker je 
bila že takrat zelo verna, je upala, da bo lahko 
šla k uršulinkam v Škofjo Loko. A sanje so 
kmalu zbledele, saj je morala ostati doma in 
pomagati mami. Bila je pridna za delo, a ne
srečna, saj se ji je zdelo, da ji nekaj manjka. 
Šla je k nunam, najprej v Ljubljano, nato v 
Mekinje. Bila je pridna, a so rekli, da ni dovolj 
močna za težaško delo, zato je niso obdržali in 
morala je domov.

Pri oseminosemdesetih je šla v dom
Po nekaj letih se je omožila na S vetje. Stara 

je bila 30 let. V zakonu so se jima rodili trije 
otroci, srednja hčerka je imela le 15 mesecev, 
ko je umrla. V zakonu ni bila srečna, kljub 
temu pa sta z možem skupaj preživela 57 let, 
vse do njegove smrti pred trinajstimi leti. 
Kmalu zatem je odšla v dom v Škofjo Loko. 
Tega se še dobro spominja njen sin Andrej 
Knific iz Goričan: ”Vse si je sama uredila, se 
usedla na avtobus in šla. Jaz sem ji pa potem 
za njo pripeljal stvari.” V domu se dobro poču
ti, še posebej sedaj, ko je pred prvim majem 
znova dobila enoposteljno sobo. To je bila nje
na želja za rojstni dan. Poleg tega pa si je zaže
lela še skromnega praznovanja s sveto mašo. 
Tudi ta želja seji je uresničila, le da praznova
nje ni bilo skromno. Res je, da mize niso bile 
polno obložene, ni bilo blišča, bile pa so izre
čene številne globoke misli in lepe, spodbudne 
besede. Z Angelo so praznovali domači, zapo
sleni in stanovalci v domu, čestitat soji prišli 
tudi z Društva upokojencev Medvode, katere

ga članica je. Sveto mašo je daroval starološki 
župnik dr. Alojzij Snoj. Prisoten je bil tudi 
ljubljanski pomožni škof dr. Anton Jamnik, 
ki ji je ob tej priložnosti podaril kip Marije, ki 
se ga je Angela zelo razveselila.

Še vedno sama skrbi zase
Pri stotih letih še vedno sama skrbi zase in 

gre vsak dan k sveti maši. "Včeraj sem prišla k 
njej v sobo, pa si je prala nogavice. Sama se 
kopa, plenic ne potrebuje, sama si pospravi 
sobo, pobriše prah, zloži perilo. Ima osnovno 
oskrbo brez dodatnih uslug. Sicer pa je prijet
na, zelo skromna gospa. Pravzaprav bolj 
skromnega človeka sploh ne poznam,” pove 
Stanka Vatih, direktorica Centra slepih, sla
bovidnih in starejših Škofja Loka. Potem ko je 
Angela za konec praznovanja sama zarezala v 
rojstnodnevno torto in nazdravila, je nekaj be
sed spregovorila še z novinarji. "Preveč imam 
dela,” je kot prava upokojenka začela pogovor, 
nato pa nadaljevala: "Hvala vsem za lepe želje. 
Želela sem si enoposteljne sobe, svete maše in 
da bi bila zdrava. A kakšen je recept za dolgo 
življenje. Treba je znati potrpeti. Pokonci me 
držita kruh in čaj, ki ga zelo rada pijem. Kava 
pa mi ne prija.”

V domu je druga najstarejša
Če je Angela sedaj kar pri zdravju, malce jo 

boli le noga, s katero je kakšen teden pred sto
tim rojstnim dnem zadela v nočno omarico, pa 
včasih ni bilo tako. "Kar pomnim, ni bila ni
kdar zdrava. Spomnim se, da je pokojni oče 
večkrat rekel, da ne bo več dolgo, pa je on umrl 
pred trinajstimi leti, ona pa živi še danes, pa tri 
leta je starejša od njega. Gor jo je držalo delo, 
saj smo doma imeli manjšo kmetijo. Dva puj

Stoletnica Angela Knific se je zelo razveselila darila ljubljanskega pomožnega škofa dr. Antona Jamnika, 
ki ji je podaril kip Marije.

Na koncu je sama zarezala v rojstnodnevno torto.

ska in dve kravi. Nikoli nismo bili lačni, za ba
sat pa tudi ni bilo. Vedno je bila bolj drobna. 
Skupaj s posteljo ima le okrog 50 kilogramov,” 
še pravi sin Andrej. Ob tem ne more mimo ne
urejenih razmer pri domačiji na S vetju, kjer 
poteka trasa nove ceste od S vetja proti Senici: 
”Za mamo bi bilo naj večje darilo, da bi se stva
ri tam zemljiško knjižno uredile." Sicer pa je 
Angela druga najstarejša v domu. Od nje je 
starejši le Anton Svoljšak iz Selške doline, ki 
je stoti rojstni dan praznoval januarja.

Maja Bertoncelj
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Oglasi

SLAŠČIČARSTVO
Marta d.o.o., GODEŠIČ 33/a, 4220 ŠKOFJA LOKA1 
TEL. 04/51-52-280 ZA NAROČILA

A Popestrite vaše praznike
. v celem letu ob vašem osebnem praznovanju, 

Jj- družinskem ali prijateljskem.

Ponudba
torte za najmlajše več kot 100 

\ vrst raznih motivov (slik na 
vaflu) ali 3D figurice 

obletnice 
poroke 
mature
ročno izdelano pecivo 

rolade 
krofi

indijančki {več velikosti)

Potice orehova 
potratna 
pehtranova 
makova

V primerno hlajenem vozilu 
vam torto, piškote, sladice 
(v vrednosti 55 EUR/himoosii) 
na področju Školje Loke. Kranja In 
Medvod pripeljemo na dom.

'X-
S TEM KUPONOM VAM PODARIMO 
r fr, nzATITTCtrrA OB NAROČILU 1 TORTE

-5 /c r Vr UI3 1A za praznovanje

Pesniška zbirka, popestrena 
z ugankami. Pripoveduje o 
življenju in predstavlja skice 
spominov, dognanj in resnice.

Knjigo lahko kupite na 
Gorenjskem glasu, Zoisova i 
v Kranju, od 7. do 15. ure, jo 
naročite po tel.: 04/201 42 41 ali 
e-pošti: naročnine®g-glas.si.

Cena: IO EUR (2.396 SIT). 
Naročnikom priznamo 20% popust!

I ram Ankvvst Gorenjski GlasI
Peter Komovec

Pastir,
nemški vojak 
in češki sin

Izjemno zanimiva knjiga 
o življenju avtorja, 
ki je ne boste mogli 
spustiti iz rok.

Kranj - Huttenberg - Jaslo - Olomouc 
1942-1948

Cena knjige z 20% popustom je
10 EUR / 2.400 SIT

Naročila po tel.: 04 / 201 42 47, | 
e-pošti: narocnine@g-glas.si 
ali na Zoisovi 1 v Kranju |
od jh do 15/1.

Gorenjski Glas Za vas beležimo čas

J

PAPIRNICA IN KNJIGARNA, FOTOKOPIRANJE
Medvoška cesta 3, BC MEDVODE 
tel.: 01/361-72-80, fax: 01/361-72-85 
www.citanka.com, info@citanka.com

<73

i

Za šolsko leto 2007/08 
SPREJEMAMO 

PREDNAROČILA
za šolske knjige in solske 
potrebščine (do i o. julija).

UGODNI POGOJI: 
PLAČILO NA OBROKE ali 

s PLAČILNIMI KARTICAMI

* VSE ZA ŠOLO 
* ZELO UGODNE CENE 
OSTALIH POTREBŠČIN

Delovni čas: od 8. do 19. ure, sobota: od 8. do 13. ure
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Ljudje in dogodki--------------------------------------------------------- ---------------------------------------------------

Orfej in Euridika v Olomoucu
Otroški in mladinski pevski zbor medvoške šole Orfej in Euridika sta minulo sredo odpotovala v češki 

Olomouc na svetovno tekmovanje pevskih zborov. Prav danes jih čaka tekmovalni del, zatorej - stisnite pesti!

Medvode, Olomouc - Na 35. svetovnem tek
movanju otroških in mladinskih pevskih zborov 
v Olomoucu bo nastopilo 127 zborov iz 52 držav. 
Nanj se je nekoliko nepričakovano uspelo uvrsti
ti tudi dvema pevskima zboroma z medvoške 
šole: otroškemu zboru Orfej in mladinskemu 
zboru Euridika, ki jih vodi Simona Košak. Še 
preden so minulo sredo za pet dni odpotovali na 
Češko, so v ponedeljek v cerkvi sv. Janeza Krst
nika v Preski pripravili dobrodelni koncert, na 
katerem so se predstavili z vsemi skladbami, ki 
jih bodo zapeli v Olomoucu. Koncert je z 
nastopom obogatil še Mladinski pevski zbor OŠ 
Šmarno pri Litiji, ki se mu je lani uspelo uvrstiti 
na svetovno pevsko tekmovanje.

Včeraj je mlade medvoške pevce v Olomoucu 
čakal kulturni maraton, na katerem so se pred
stavili z revijalnim delom, danes pa je na vrsti 
tekmovalni del. ”Vsak zbor bo nastopil s štirimi 
skladbami. Orfej se bo predstavil s tremi sloven
skimi izvedbami: z umetno Rajanje, Čira čara in 
Čajčka za zajčka ter s skladbo Jajca češkega 
skladatelja. Euridika je posegla po bolj za
htevnem programu: imamo presek od renesanse 
do modernih časov. Predstavili se bodo s sklad
bami Chi La Gagliarda, Jesenski veter, Poje vam 
mladost in Zlato v blatni jami,” je strnila

I
!

Elvira Praznik,,
OPREMA IN OKVIRJANJE SLIK 
Seškova cesta 3, tel.: 041 973 753

fior/v/fo Je/e ts e/jeve//

SENČILA STARIČ
SNEBERSKA 20E, LJUBLJANA - POLJE 
tel., tax: 01/5282-145, PE Zgornje Pirniče 44b 
tel, lax: 01/3621-700, GSM: 041/629-521 
internet: http:www.sencila-slaric.si 
e-mail: inlo@sencila-staric.si

IZDELAVA, MONTAŽA, SERVIS 
ROLET, ŽALUZIJ, LAMELNIH ZAVES, 

KOMARNIKOV, TEND, 
GARAŽNIH ROLO VRAT

Zbora Orfej in Euridika sta minuli ponedeljek v cerkvi v Preski predstavila skladbe, s katerimi bosta 
nastopila na Češkem.

Košakova. Od današnjega nastopa je odvisno, ali 
bodo v nedeljo nastopili na festivalskem za
ključku s podelitvijo nagrad in koncertom naj
boljših zborov.

Začeli kar s svetovnim 
tekmovanjem

Ne glede na današnji rezultat bo 30 članov 
otroškega zbora Orfej ter 34 pevcev in pevk v 
mladinskem zboru Euridika gotovo zadovoljnih. 
Kot je povedala Košakova, je bila že sama 
uvrstitev na svetovno tekmovanje veliko pre
senečenje. "Organizator vsako leto zbira prijave. 
Poslali smo posnetke, slike, reference. In obenem 
potiho upali, da ne bomo izbrani, saj nismo še 
nikoli nastopili na tekmovanju. Lani smo se 
poskusili uvrstiti na državno tekmovanje v Zagor
ju ob Savi, a nismo izpolnjevali pogojev, saj pra
vila predvidevajo, da se najprej prebiješ z ob
močne na regijsko revijo, kjer te nato predlagajo

za nastop na državnem tekmovanju. Problem pa 
je bil, da Medvode niso imele območne revije. 
Letos smo jo le izpeljali na osnovni šoli Preska, 
zato v prihodnje ne bomo več imeli takšnih težav. 
Lani se tako nismo mogli uvrstiti na državno tek
movanje, zato smo si dejali, da se bomo prijavili 
na svetovno,” je povedala Košakova.

Konec februarja jih je presenetila novica o tem, 
da so sprejeti na tekmovanje v Olomouc. "Dolgo 
časa sem bila bolniško odsotna in nismo imeli 
niti pevskih vaj, na Češko pa smo že skoraj po-j 
zabili. Marca so se tako začele intenzivne vaje. 
Na tem mestu moram pohvaliti Euridiko, ki je 
velikokrat imela popoldne vaje, vsakič na drug 
dan, drug termin, poleg tega smo se šestkrat do
bili še ob sobotah. Hvaležna sem staršem, da so 
jih pustili na vse vaje, udeležba je bila skoraj 
vedno stoodstotna. Resnično smo se lahko do
bro pripravljali,” je še dejala Košakova.

Ana Hartman

PICERIJA IN ŠPAGETERIJA

HARLEKIN
(PR'KRAL) NA VERJU

Nudi vsak dan 
v tednu odlične pice, 

l testenine in druge jedi 
po naročilu.

j •s 01/362 12 20

WWW.GORENJSKIGLAS.SI

BI RADI IZMERILI VAŠE IMETJE?

MERITVE OPRAVLJAMO Z GRS SPREJEMNIKOM

■ z*040848498

Geodetski biro Ema Huth d.o.o. 
R e: geodetskibiro@siol.net

www.geodetskibiro-huth.si

Vse potrebne informacije 
m f o izletih v gore.

|”| L) I _ n Ot J www.hribi.net
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Od foruma do prvega srečanja
Ljubitelji Hondinega športnega avtomobila Prelude so se srečali v kampu Dragočajna.

---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- Ljudje in dogodki

Dragočajna - Ljubitelji vozil Honda Pre
lude so se pred dobrim letom odločili, da 
bodo ustanovili svoj internetni forum, pred 
kratkim pa so se v kampu v Dragočajni prvič 
srečali in tja pripeljali svoje štirikolesne le
potce. Vsebine na forumu in vse spremljajoče 
aktivnosti so bile najprej zamišljene le kot 
način, da bi lastniki lažje komunicirali med 
seboj in si delili izkušnje. Iz skromnega foru

ma pa je v enem letu nastal kar klub ljubite
ljev Hondinega modela Prelude, ki si je nadel 
ime Slovenia Prelude Fan Club, oziroma 
kratico SPFC. Klub je v enem letu pridobil 
kar 160 aktivnih članov, ki si tako ali drugače 
lastijo Hondin štirikolesnik, na srečanje v 
Dragočajno pa so povabili tudi kolege iz 
sosednje Hrvaške. Poleg že kar obveznega 
ogleda avtomobilov in izmenjave mnenj so se

udeleženci pozabavali tudi z družabnimi igra
mi in izdatno poskrbeli za izganjanje lakote in 
žeje. Klub SPFC je doslej organiziral že dva 
piknika in več manjših srečanj, upajo pa, da 
bo njihovo zadnje srečanje postalo tradi
cionalno. V Sloveniji je registriranih le okoli 
25 teh avtomobilov, zato je njihova vrednost 
kar precejšnja.

Matjaž Gregorič

WWW.GORENJSKIGLAS.SI

l.nka TV d.o.o. 
Lokalni TV prodnimi 

Kapucinski trg H. Škofja Loka 
Tek: 04/512 99 6« 

’ F.-pošIn: dtvti InkaO.si
3F«r>f;

BBgSkKlA 'um@W020.5ia

Oddajnik Lubnik 51. kanal 
Oddajnik Trdinov vrh 

KS Škofja Loka in Žiri 22. kanal 
KS Železniki 24. kanal

KS Ljubljana, Trbovlje in Novo mesto 66. kanal 
Lastovka TV, T-2

©iteOsj) toOO w OsF/sOatetro tTfeftgnn) C3anraOC% teOEfl @09

auto medu ode
♦ prodaja in odkup 

rabljenih vozil
♦ vozila z garancijo

♦ prepisi vozil

♦ zavarovanje vozil

Gorenjska c. 12, 

Medvode

Tel./fax: 01/36-11-601 

GSM:041/330 578 

www.avtomedvode.com
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Komunala Kranj

Odgovoren odnos do okolja se odraža tudi 
v odgovornem odnosu do pitne vode.

Na kakovost pitne vode pomembno vpliva ravnanje z odpadki in 
ravnanje z odpadnimi vodami. Z nastalimi odpadki moramo 
ravnati skrbno in odgovorno. Predvsem je pomembno, kako 
ravnamo z odpadki, ki vsebujejo nevarne snovi, na primer olja in 
čistilna sredstva. Njihovo zlivanje v kanalizacijo in vodotoke 
povzroča onesnaževanje pitne vode.
Liter motornega olja, ki ga zlijemo na tla, lahko ponikne v 
podzemno vodo in onesnaži milijon litrov zalog pitne vode.

V naseljih, ki niso opremljena z javno kanalizacijo in se odpadne 
vode zbirajo v greznicah, je izredno pomembno, kako pogosto in 
na kakšen način greznice praznimo. Poskrbeti moramo za redno 
praznjenje greznic (zakon predpisuje redno praznjenje greznic 
najmanj enkrat na štiri leta) ter omogočiti, da se greznične gošče 
oddajo na čistilno napravo, kjer se ustrezno obdelajo.

Pomembno je tudi vzdrževanje hišnih priključkov, saj je le tako 
možno zagotoviti, da bo voda, ki priteče iz pipe, resnično 
kakovostna in zdravstveno ustrezna.
S pravilnim ravnanjem lahko preprečimo onesnaženje, zato je 
redno vzdrževanje internega sistema za oskrbo s pitno vodo 
izredno pomembno.

Čisto je lepo.
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Ljudje in dogodki

Ovinek za večnost
Na Odru treh herojev v Pirničah so 25. maja premierno uprizorili farso Tankreda 

Dorsta Ovinek v režiji Nika Kranjca.

S predstavo Ovinek se na pirniški oder vrača kontroverzni nemški av
tor Tankred Dorst. Pred skoraj tridesetimi leti so namreč zelo uspešno 
igrali njegovo igro Evgen, v glavni vlogi pa seje izkazal danes eden vid
nejših naših igralcev Janez Škof. S to predstavo so takrat ponesli ime 
Pirnič v svet, saj so prejemali nagrade doma in po svetu, tudi v konku
renci poklicnih gledališč. Tokrat se je Dorstovega besedila z naslovom 
Ovinek režijsko lotil Niko Kranjc. "Dorst me je res na neki način oku
piral. Pred meseci sem v Radovljici postavil njegovega Evgena, tokrat 
sem režiral Ovinek, v prihodnje pa bi tega avtorja rad še bolj spoznal in 
hkrati raziskal,” je povedal Kranjc. Gre za eno avtorjevih starejših bese
dil iz zgodnjih šestdesetih let, ki pa je v današnjem času lahko še kako 
aktualno. Dorst kot značilen avtor drame absurda je v zgodbo tokrat po
stavil na eni strani predstavnika oblasti, tako imenovanega ministrskega 
načelnika za promet dr. Kriegbauma (igra ga Bine Knapič), na drugi pa 
dva brata, povsem običajna državljana (igrata jih Žiga Ažman in Jure 
Jenko), ki živita v globeli bogu za hrbtom in se jima dogajajo precej 
čudne stvari. Namreč na cesti nad njima je na ovinku nevaren odsek, 
kjer sonce zaslepi voznika in ta zdrvi v prepad. Za vedno. Eden od bra
tov popravlja avtomobile in jih prodaja naprej, drugi pa piše pogrebne 
govore za v nesreči preminule nesrečnike. Eden je delavec, drugi umet
nik. Slednji sicer piše prošnje državi za ureditev cestnega odseka, a 
ostane neuslišan. Vse dokler se čez breg ne požene sam ministrski na
čelnik. Ta po naključju preživi in kasneje obljubi, da bo zadevo uredil. 
Brata pa ugotovita, da bi jima ureditev ceste lahko vzela zaslužek, zato 
ga eden od njiju ubije ...

"Mogoče je igra farsa predvsem po razdelitvi socialnih položajev in 
odnosov med njimi, sam pa imam predstavo za popoln odklop. Zame je

Ovinek drama absurda z ekstremnimi liki, ki se znajdejo v različnih ko
mičnih situacijah," je povedal Niko Kranjc, in dodal, da že dolgo ni de
lal s tako dobro ekipo. Igralci, ki jih je Kranjc dobil znotraj igralske za
sedbe zadnje pirniške predstave Vse za oblast so se odlično izkazali. 
"Že dolgo nisem tako z veseljem hodil na vaje, delavna vnema je bila 
vseskozi na vrhuncu.” Kranjc je ob režiji postavil tudi sceno, preprosto 
brez odvečnega dekorja ter tako več ustvarjalnega prostora prepustil ig
ralcem. Ustvarjalci predstave si v nadaljevanju želijo predvsem odigrati 
čim več ponovitev. Igor Kavčič, foto: Boris Primožič

Mladi srbski folkloristi prinesli drugačnost
Sora - V Domu krajanov v Sori je bilo 12. 

maja tradicionalno mednarodno srečanje 
otroških folklornih skupin. Poleg domačih 
mladih folkloristov iz KUD Oton Župančič 
Sora sta pred polno dvorano nastopili še dve 
gostujoči skupini. Otroška folklorna skupina 
OŠ Mirana Jarca iz Črnomlja seje predstavila 
z belokranjskimi plesi in igricami, med drugim 
smo izvedeli, kdo je Jazo. To je belokranjski 
ljudski godec, ki hkrati igra na orglice in 
lončeni bas. Predstavili so se še z znanim sple
tom Hruške, jabuke, slive, ter z Lipo mojo. Naj
bolj pa so s svojim temperamentom navdušili 
gostje iz Srbije, iz KUD Raška (na sliki). Gre

za znano skupino, ki veliko nastopa tako doma 
kot tudi v tujini. Stari so od 12 do 14 let. Tem
po, ki so ga prikazali, je bil res neverjeten. Naj
večja razlika med našimi skupinami in njimi je 
bila v tem, da so oni vseskozi plesali, naše 
skupine pa so ples prepletale z igro. Srbi so na 
oder v Sori vsekakor prinesli drugačnost. Kot 
je povedala Alenka Perme, vodja starejše 
otroške skupine KUD Oton Župančič Sora, so 
v organizacijskem smislu s pripravami na 
srečanje začeli že v začetku leta. Novost letos je 
bila, da so srbski folkloristi že dan pred 
nastopom v Sori skupaj z mladimi folkloristi iz 
Sore nastopili v Stražišču. M. B.

Spevoigra Kresniček na Senici
Otroški pevski zbor OŠ Medvode ob koncu 

šolskega leta pripravlja v sodelovanju s KUD 
Fran Šaleški Finžgar Senica otroško spevoigro 
Kresniček. "Zgodba pripoveduje o Kresničku, ki 
gaje lepota njegove lučke tako preslepila, daje 
postal ošaben in več kot nagajiv do svojih prija
teljev. Zakaj Kresniček? Lansko šolsko leto smo f ) 
na OŠ Medvode začeli z interesno dejavnostjo 
musical, ki združuje petje in dramsko igro. Na 
oder smo postavili musical Moje pesmi, moje 
sanje, ki je bil zelo toplo sprejet pri poslušalcih, 
učenci pa so izrazili željo, da tudi letos pripravi
mo nekaj podobnega. Odločili smo se za Kres
nička, s katerim smo se predstavili že pred štiri
mi leti, ampak v popolnoma drugačni zasedbi. 
Kresniček je žal tudi skoraj pozabljeno delo slo
venskega skladatelja Radovana Gobca, a kljub 
temu nosi aktualno sporočilo za mlade in malo 
starejše poslušalce. In tako sploh ni bilo dvoma. 
Sodelovanje s KUD Senica prav tako traja že 
dalj časa pri pripravi programa na različnih praz
novanjih. In ker je precej nastopajočih od skupaj 
60 otrok pri Kresničku ravno iz Senice, smo se 
odločili, da si zopet podamo roke in predstavo 
pripravimo s skupnimi močmi na prostem pred 
domom krajanov," je povedala Simona Košak, 
vodja pevskega zbora, spremljevalka na klavirju 
in hkrati režiserka spevoigre. Za scenografijo in 
kostumografijo je poskrbela Mojca Pintar. Pred
stave bodo 15., 19., 21. in 22. junija, vedno ob 
20.(X) uri na odprtem odru pred Domom krajev
ne skupnosti na Senici. V primeru dežja predsta
va odpade. S. K.
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Baletne karikature na razstavi
Baletne karikature mojstra Nicolaia Gustavoviča Legata, baletnega plesalca, koreografa, pedagoga 

in karikaturista, so bile v Sloveniji na ogled le v Medvodah.

Medvode - V Kulturnem domu Medvode je 
bila v maju štiri dni na ogled razstava z 
naslovom Baletne karikature mojstra Legata. 
Razstava je od leta 1987, ko so jo predstavili 
v Kraljevi operni hiši v Londonu, prepotovala 
večji del Velike Britanije, obiskala Jackson in 
Atlanto v Združenih državah Amerike, bila na 
ogled v Kanadi, pa tudi v Moskvi v Rusiji. V 
Medvode je prišla z Bermudov, pot pa nada
ljevala na Dunaj, v Zagreb in Split.

Legat, oče evropskega baleta
Zanimalo nas je, kako so se med vsemi temi 

mesti sveta našle Medvode in ne na primer 
k.jubljana. "Rezultati so kot na vseh ostalih

Baletne karikature je predstavila Patricia Deane Gray, 
ena redkih strokovnjakinj, ki skrbi, da Legatovo mo
jstrstvo ne bi izumrlo.

Balet za otroke v pravljici
Medvode - V začetku junija je bila na odru 

gledališča v Medvodah premiera baleta za 
otroke z naslovom Sneguljčica in sedem 
palčkov. Gre za znano pravljico, ki sta jo 
napisala brata Grimm. Predstavo je režiral 
Andrew Stevens, ki je bil skupaj z ženo Neno 
Vrhovec Stevens tudi koreograf, za kostumo
grafijo sta poskrbeli Štefanija in Renata 
Petač, plesali pa so plesalci Baletne šole 
Stevens in KUD-a Medvode.

V pravljici je plesalo več kot trideset balet
nikov. Najmlajši je bil star osem let, najstare
jša pa triindvajset. "Ker ni šlo samo za ples, 
temveč je bilo v predstavi tudi ogromno 
igranja, otroke ni bilo težko motivirati. Vloge 
so bile po stopnji porazdeljene glede na 
starost otrok,” je povedala Nena Stevens.

M. B., foto: Foto Bobnar

področjih posledica osebnih kontaktov, poz
nanstev. Medvode imajo to srečo, da tukaj v 
bližini živita Andrew, ki je član Legatove fun
dacije, in Nena Stevens. Na tem projektu de
lamo že vsaj leto in pol. Tudi v Ljubljani smo 
ga predstavili določenim odgovornim ose
bam, pa ni bilo pravega odziva, zanimanja. 
Legat je ena od osebnosti iz baletne umetnos
ti, ki ni tako razširjena umetnost in ljudje o 
teh stvareh vedo premalo, zalo je pomen 
takšne razstave še toliko večji,” je pojasnil 
Vojko Vidmar, predsednik Društva baletnih 
umetnikov Slovenije. Organizatorji razstave 
so bili poleg omenjenega društva še Občina 
Medvode, KUD Medvode in seveda Legat 
foundation iz Velike Britanije, ki jo zastopa 
Patricia Deane Gray, ena redkih strokov
njakinj, ki skrbi, da Legatovo mojstrstvo ne bi 
izumrlo. Ob odprtju razstave je povedala mar
sikatero podrobnost iz življenja Nicolaia Gus
tavoviča Legata, najprej baletnega plesalca, ki 
seje rodil leta 1869 v St. Petersburgu in umrl 
leta 1937 v Londonu. V dvajsetih letih svoje 
kariere je plesal v več kot sedemdesetih pred
stavah z najbolj slavnimi balerinami tedanje
ga časa (Kšesinsko, Pavlovo, Trefilovo ...). 
Preizkusil se je tudi v koreografiji, vendar se 
je vedno bolj posvečal poučevanju. V Lon
donu je osnoval baletno šolo, iz katere so 
izšle izjemne balerine, plesalci in koreografi. 
Razstava pa je dokaz, da je bil tudi odličen 
karikaturist, ki je plesalce naslikal tako, kot 
jih je v resnici videl, doživljal. Med karikatu
rami je tudi jugoslovanska baletna plesalka in 
pedagoginja Ana Roje z dežnikom, ki ga je 
zaradi lastne varnosti vedno nosila s seboj. Na 
razstavi je bilo razstavljenih okrog 90 slik, na 
eni je bil tudi Andrevv Stevens iz Pirnič. Po
leg tega, da je član Legatove fundacije, je 
obiskoval znamenito Legatovo šolo v Angliji 
in na tej šoli naredil tudi izpit.

Ena izmed baletnih karikatur Nicolaia Gustavoviča 
Legata. Današnjim balerinam je zelo všeč.

Na pogostitvi torta Pavlova
Kljub temu da so za razstavo razposlali de

vetsto vabil, obisk ni bil zelo velik. "Ljudje, ki 
jih to zanima, si bodo razstavo prišli ogledat, 
kakšne množičnosti pa ne pričakujem,” je real
no povedal Vidmar. Po odprtju razstave je 
sledila pogostitev, hladni bife z bolj lahkimi 
jedmi. "Pokusite lahko izvrstno sladico slavne 
balerine Ane Pavlove, ki jo je na željo dobila 
med nastopom v Avstraliji. Imenuje se torta 
Pavlova, sestavljena je iz spečenih beljakov, 
malin, jagod, posuta z orehi. Strežejo jo tudi v 
eni izmed okoliških picerij,” je kot zanimivost 
dodal Boštjan Luštrik, ki je bil zadolžen za 
protokolarni del. Maja Bertoncelj

SOTOČJE - 21



Ljudje in dogodki

Nasledniki tradicije Skalašev
Deset let delovanja Gorniškega kluba Jakoba Aljaža, enajsta slavnostna akademija pred Aljaževo rojstno 

hišo v Zavrhu in deveta podelitev častnega znaka pohodnikom po Aljaževi poti ...

Tomaž Mis in Janez Kocjan - JanKo pred miniaturo Aljaževega triglavskega stolpa, ki so jo postavili pred 
Aljaževo rojstno hišo leta 2003.

Zavrh - "Kaj nas gornike, naslednike tradicije 
Skalašev, loči od ostalih številnih pohodnikov? 
Ni bistvene razlike, so pa različni poudarki. Mi 
hodimo v hribe iskat predvsem duhovno izpopol
nitev. Z vsakega pohoda se vračamo domov du
hovno bogatejši,” pravijo gorniki iz Gorniškega 
kluba Jakoba Aljaža, ki trenutno šteje več kot 
osemdeset članov, ne le iz Medvod, ampak cele 
Slovenije. Vključen je v zvezo devetih gorniških 
klubov Slovenski gorniški klub SKALA in letos 
praznuje deseto obletnico delovanja.

Pobudo za ustanovitev Gorniškega kluba Jako
ba Aljaža sta že spomladi leta 1997 dala sedaj že 
pokojni profesor Anton Lah in Gašper R. Modic, 
ki je bil še istega leta na ustanovnem občnem 
zboru izvoljen za prvega predsednika. Pobuda je 
namreč naletela na dober odziv med številni po
samezniki, med njimi tudi pri dobrem poznaval
cu Jakoba Aljaža in njegovemu nasledniku na 
Dovjem župniku Francu Urbaniji, ki se jim prav 
vsako leto pridruži na slavnostni akademiji ob 
obletnici Aljaževega rojstva pred njegovo rojstno 
hišo v Zavrhu in daruje sveto mašo vrh Šmarne 
gore. Slovesnost je že pred leti prerasla v osred
njo kulturno prireditev ob medvoškem občin
skem prazniku, na kateri so doslej spregovorili 
številni ugledni gostje, med drugim tudi kulturni 
minister dr. Vaško Simoniti.

"Prvo soboto v mesecu juliju ob 9. uri, tako kot 
vsako leto, bomo tudi letos organizirali že enajsto 
slavnostno akademijo pred Aljaževo rojstno hišo, 
na katero znova vabimo vse ljudi dobre volje, lju
bitelje pristne slovenske ljudske pesmi in kulture. 
Kultura je namreč sestavni del nadaljevanje tradi
cije Skalašev. Prav iz vrst gornikov in sosedov je 
bila že pred leti dana tudi pobuda, da Občina 
Medvode odkupi Aljaževo rojstno hišo, jo zaščiti

kot kulturni spomenik in obnovi. Veseli smo, da 
je velik del tega že postorjen in prepričani smo, 
da bodo našli tudi primerno vsebino. Naš predlog 
je seveda bil, da se v njej uredi Aljaževa spomin
ska soba, ves čas pa tudi upamo, da bomo tudi mi 
v njej dobili svoj klubski prostor. Uradni sedež 
kluba je sicer v stavbi Občine Medvode, največ
krat pa se sestanemo kar pri meni doma, saj dru
gih primernih prostorov pač ni,” pravi predsednik 
kluba Tomaž Mis, ki sicer živi v neposredni bli
žini Aljaževe rojstne hiše, pri sebi hrani del ne
kdanje notranje opreme hiše in že sicer naključne 
obiskovalce z veseljem seznanja z Aljaževim živ
ljenjem in delom. Predsednikovanje medvoškemu 
gorniškemu klubu je prevzel pred šestimi leti in 
to funkcijo opravlja že drugi mandat.

Na slavnosti akademiji bodo tudi letos, že deve
tič zapored, podelili častni znak vsem tistim gor

nikom, ki so lani prehodili, naenkrat ali po delih, 
celotno "Aljaževo pot od doma do doma”, ki se 
začne v Zavrhu pred njegovo rojstno domačijo, se 
nato povzpne na Šmarno goro, vodi prek nasled
njih dvajsetih spominskih točk po gorskih vrho
vih, planinskih postojankah, cerkvah in župniščih 
in se zaključi v Aljaževem domu v Vratih. Vse 
spominske točke na poti so medvoški gorniki 
opremili s spominskimi oznakami in žigi za potr
ditev opravljene poti, vsako leto pa organizirajo 
in vodijo ture na posamezne spominske točke ter 
enovit pohod po celotni poti. Prav la večletna ak
cija, ki jo je Janez Kocjan - JanKo že prvo leto 
delovanja kluba uspešno predstavil drugim gor
nikom in jo nato v veliki meri tudi sam realiziral 
in opisal v ličnem vodniku, je dobila osrednje 
mesto v programu gorniškega kluba.

"Namen hoje po tej poti ni lov za žigi, temveijj 
spoznavanje življenjske poti Jakoba Aljaža in 
del, ki nam jih je na svoji poti zapustil, spozna
vanje lepote naše domovine nasploh in posebej 
gora, ki jih je Aljaž tako ljubil in ohranil sloven
ske tudi za nas. Namen potovanja po poti je tudi 
krepitev telesnih sposobnosti in zdravja, sprosti
tev v naravi, predvsem pa pot končati duhovno 
bogatejši, kot smo jo začeli. Do letošnjega leta je 
to pot opravilo že več kot 250 planincev in gor
nikov iz Slovenije in tudi tujine," pravi tajnik 
kluba Janez Kocjan - JanKo, ki je predvsem za
dovoljen, da so v letošnjem jubilejnem letu pri
dobili sponzorska sredstva za izdajo dopolnjene
ga in s fotografijami Franceta Urbanije opremlje
nega vodnika po Aljaževi spominski poti. Foto
grafije, ki so jih gorniki in planinci naredili na 
teh potovanjih, so že večkrat dali na ogled, ven
dar jim tako za vodnik kot za organizacijo raz
stav, med njimi tudi obsežne razstave arhivskega 
gradiva o Jakobu Aljažu, iz občinske blagajne 
doslej ni uspelo pridobiti nobenih sredstev v ta 
namen, saj lahko kot gorniški klub kandidirajo le 
na razpisih za pridobitev športnega ne pa tudi 
kulturnega ali turističnega "evra”, čeprav je dobr
šen del njihovega delovanja usmerjen prav na ta 
področja.

Silvana Knok
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Bronasti mladi raziskovalki
Ana Barle in Alja Premože z OŠ Preska sta za raziskovalno nalogo Povabilo na ples na državnem 

tekmovanju mladih raziskovalcev dobili bronasto Sovico.

Ana Barle in Alja Premože z nagrajeno nalogo

Preska - Devetošolki na OŠ 
Preska Ana Bar le in Alja Premože 
sta se s plesi začeli seznanjati že v 
lanskem šolskem letu v sklopu iz
birnega predmeta Ples, ko sta iz
delovali seminarsko nalogo. 
"Mentorica Darinka Verovšek je 
bila takrat precej navdušena nad 
nalogo in je predlagala, da bi iz
delali raziskovalno nalogo o ple
sih,” je povedala Ana. Naloga, ki 
je bila na državnem tekmovanju 
mladih raziskovalcev nagrajena z 
bronasto Sovico v kategoriji etno- 
Jogija, je nastajala več mesecev 
fpod mentorstvom Darinke Verov
šek in somentorstvom Tatjane Gu
lič.

Devetošolki sta obdelali različne 
slovenske plese in noše od samih 
začetkov pa vse do danes. "Kako 
so Slovenci plesali ob naselitvi, se 
ne ve. Postopoma so prevzemali 
plese sosednjih narodov ali pa le 
določene prvine,” je pojasnila 
Ana, Alja pa nadaljevala: "V 16. 
stoletju so bile, na primer, značil
ne dude. Prav škoda je, da se neka

tere stvari niso ohranile." Kljub 
temu sta med raziskovanjem izve
deli veliko zanimivosti, saj sta, kot 
pravita, pred tem nekoliko bolje 
poznali le gorenjske plese, ki ima
jo alpski značaj in so enako kot 
drugi plesi na Slovenskem tujega 
izvora. "Razširili so se s Tirolske
ga, a so nekoliko bolj živi in so 
zdaj razširjeni po vseh alpskih de
želah,” sta povedali.

Dekleti sta ugotovili, da so se 
pokrajinski plesi iz roda v rod 
spreminjali: "Nekako so se poso
dabljali, vseeno pa so vsi ohranili 
nekaj "starega”. Vsak ples je ne
kaj posebnega, vsak ima svoje 
značilnosti, ki se odražajo že v 
precej različnih nošah.” Zelo zani
mivi so se jima zdeli ljubljanski 
plesi, ki sojih pred prvo svetovno 
vojno plesali v okoliških vaseh 
Ljubljane, današnjih njenih pred
mestjih. Tako moški kot ženske so 
oblečeni v črne noše, plesalke pa 
imajo na glavah belo ruto. ”Za 
prekmurske plese je značilna zelo 
pisana noša, plesalci imajo na klo

bukih pripete barvne trakove, pri 
štajerskih plesih pa imajo plesalci 
celo ramensko torbico," sta strnili 
dekleti in dodali, da sta se načudi
li tudi ženskim nošam: "Da so 
noše čim bolj razkošne, plesalke

pod krili nosijo dvoje ali troje 
spodnjih kril. Noša je tako že 
sama po sebi težka, če pa moraš v 
njej še plesati, pa verjetno ni nič 
kaj prijetno."

Ana Hartman

Končni izlet male šole turizma Vrtec je hiša, kamor hodi...
Medvode - Mala šola turizma je projekt, ki je v letošnjem šolskem letu 

potekal prvič, izvajala pa ga je Turistična zveza Medvod. Zamišljen je 
kot krožek na osnovnih šolah, kjer bi učenci pridobivali znanja o turi
stičnih znamenitostih občine, v kateri živijo. "Lani smo malo šolo turiz
ma prijavili na občinski razpis, ker je bila želja, da v medvoške osnovne 
šole vključimo turizem kot krožek, kot delavnico. Potekal je le na OŠ 
Pirniče, sodelovali pa so učenci 5. razreda," je povedala Andreja Ga
ber, vodja Male šole turizma. Krožek je potekal celo šolsko leto po eno 
šolsko uro na teden. Obravnavali so turistične in naravne znamenitosti v 
občini Medvode, celoletno spoznavanje občine pa so v maju zaokrožili 
s končnim izletom. "Na končnem izletu so poleg učencev 5. razreda so
delovali tudi učenci 7. razreda, ki imajo izbirni predmet turistična vzgo
ja. Na izletu smo bolj podrobno obravnavali Katarino, Polhograjske Do
lomite. Učence je zelo zanimalo," je še dodala Gabrova, medtem ko je 
vodič Vladimir Bertoncelj poudaril, da bi s turistično vzgojo morali za
četi že v vrtcih, da bi tako že najmlajši dobili pravi odnos do okolja, v 
katerem živijo. V Turistični zvezi Medvod upajo, da bo v projekt v pri
hodnjem šolskem letu vključenih več šol. M. B., foto: Boris Primožič Otroci so na prireditvi veliko peli in plesali. Foto: Ivo Zorman

Soviče iz enote Smlednik medvoškega vrtca so pripravile zaključni 
nastop za letošnje šolsko leto, in to kar v dvorani KUD Smlednik, da so 
imeli na odru dovolj prostora. Plesali so, peli, deklamirali ... Vzgo
jiteljici Zalka in Vera sta se vse leto trudili z njimi in trud obojih, 
vzgojiteljic in otrok, je bil poplačan. Začeli so z ljudskimi pesmicami, 
ob katerih so lahko tudi kaj pokazali. Zvedeli smo, katere pesmice so 
se naučili za Cicibanovo bralno značko. Otroci so pesmice prav pre
senetljivo lepo deklamirali: glasno in razločno. Sproščeno so s pesmi
co in plesom povedali zgodbico o robotku, ki sam hodi, je, briše prah, 
le pravi gumb je treba najti. Ker gre večina otrok septembra v šolo, so 
nam čisto jasno povedali, kaj je vrtec (hiša, kamor hodi Miša) in zakaj 
je zvečer v vrtcu tema (ker nihče ni tam doma). Da pa bodo srečno 
prispeli v šolo, so nazadnje še pokazali, da vedo, kaj je vlak ... M. Ž.
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Brez čofotanja v potoku ni šlo
Spomine na otroška leta je obujal znan obraz medvoške televizije Nataša Predalič.

Otroška leta je Nataša Predalič preživela v 
Studenčicah - dopoldne pri stari mami, popol
dne doma. Otroštvo je novinarki in voditeljici, 
ki je ponosna na to, da jo gledalci medvoške 
televizije lahko gledajo že enajsto leto, ostalo v 
zelo lepem spominu.

Česa se najbolj spominjate?
"Nabiranja borovnic in gob, pospravljanja 

sena in "vlačenja” vej za butare."
Kaj ste se najraje igrali?
"S sosedi smo se šli največkrat skrivalnice v 

bližnjem gozdu, pa gumitvist je bil zelo popu
laren.”

Kaj ste si želeli postati kot otrok? Ste že 
takrat sanjali o delu na televiziji?

"Kot otrok sem mislila, da bom postala uči
teljica ali prodajalka. Da bi delala na televiziji, 
sem prvič pomislila pri devetnajstih letih, ko 
sem iskala primerno počitniško delo in so no
vinarje na TV Medvode vabili z oglasom "Že
lite postati zvezda?”, ha, ha ...”

Se kakšnega dogodka iz otroštva še pose
bej spominjate?
"Iz osnovne šole do doma smo hodili peš in 

spotoma čofotali po potoku. Če je pripeljal 
kakšen avto, smo potem hitro stekli na cesto, 
da smo se peljali. Enkrat sem se s povsem mo
kro zadnjico usedla v avto s snežno belimi pre
vlekami. Še danes mi je nerodno, ko se spom
nim tistega madeža na sedežu.”

Ste radi hodili v šolo? Ste bili vzorna učen
ka?

"V osnovno šolo sem hodila zelo rada, ker se mi 
ni bilo treba učiti, pa sem bila kljub temu odlič
njakinja. Zato je bila pa gimnazija toliko težja in 
potem fakulteta. Ampak se vse da, če se hoče.” 

Katere predmete ste imeli radi in katerih ne? 
"Sem bolj jezikosloven tip, tako da mi je šla naj

bolje angleščina, fiziko sem pa "dojela” šele v 
zadnjem letniku gimnazije.”

Se vam je kakšna šolska dogodivščina še 
posebej vtisnila v spomin?

"Ko smo šli na občinsko tekmovanje v an
gleščini, smo bili z Osnovne šole heroja Fran
ca Bukovca Preska edini, ki smo namesto 
sendvičev dobili po pol velike čokolade. Daje 
dobra za možgane, je rekla tovarišica Berceto- 
va. Še danes rada upoštevam njen nasvet.” 

Kakšen otrok ste bili?
"Baje sem bila kar pridna. Mami kar ne more 

verjeti, kako se lahko otroci spremenijo, baha.” 
Kaj najprej pomislite ob besedi otroštvo? 
"Daje prehitro minilo.”
Bližajo se počitnice. Kako ste jih preživlja

li?
"Večji del pri stari mami, vsako poletje pa za 

deset dni z družino na morju, največkrat na 
Rabu, obvezno v Donitovi prikolici.”

Ana Hartman

S kolesom do Golega Brda
Konec maja so na OŠ Preska za učence in starše pripravili kolesarski dan do kmetije

Bukovšek na Golem Brdu.

Preska - Nad udeležbo na kolesarskem dnevu so bili or
ganizatorji svet staršev in vodstvo šole v Preski prijetno 
presenečeni, saj seje izleta proti Golemu Brdu udeležilo 53 
kolesarjev. "Večinoma so se izleta, ki ni bil naporen, 
udeležili učenci prvih petih razredov s starši,” je dejala rav
nateljica Tatjana Bizant. Na cilju na kmetiji Bukovšek jih 
je čakala pokušina medu in medenega peciva ob poslušanju 
predstavitve čebelarstva in zdravilnosti čebeljih izdelkov. 
Vsi udeleženci so ob povratku dobili spominsko majico in 
golaž. Pri pripravi kolesarskega dneva, ki je potekaj pod 
sloganom Bolje nam bo, če gremo na kolo, so aktivno sode
lovali tudi člani kolesarskega kluba Medvode in ŠRC Pres
ka ter medvoški policisti, finančno pa gaje podprla Občina 
Medvode - Svet za varnost in preventivo v cestnem prome
tu.

Medtem ko so nekateri uživali na kolesih, pa je pred šolo 
v Preski potekal sejem rabljenih koles, na katerem se je 
predstavil tudi ponudnik z novo kolesarsko opremo. "Ideja 
za pripravo kolesarskega sejma se nam je porodila ob sejmu 
smučarske opreme. Ugotavljamo sicer, da nam sejem ni 
najbolje uspel, za rabljena kolesa ni bilo kaj veliko zani
manja. Razlog za to pa gre iskati v tem, da smo sejem 
pripravili nekoliko pozno. Kljub temu ga bomo pripravljali 
tudi prihodnja leta, vendar bolj zgodaj spomladi,” je dejala 
ravnateljica. Ana Hartman
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Predstavili so pesmi treh dežel
Na OŠ Pirniče so minuli ponedeljek predstavili zgoščenko, ki so jo posneli s šolama

iz Šentlenarta in Špetra.

Pirniče - Na OŠ Pirniče so minuli ponedeljek 
odmevale pesmi treh dežel. Domači učenci so 
skupaj z mladimi pevci iz Ljudske šole v Šent- 
lenartu pri Sedmih studencih z avstrijske strani 
in Dvojezične osnovne šole Š peter z italijanske 
strani predstavljali pesmi, ki so maja luč sveta 
ugledale na skupni zgoščenki. Koncerta se je 
udeležil tudi avstrijski veleposlanik v Republiki 
Sloveniji Valentin Inzko, ki je pohvalil priza

devanja vseh šol v zvezi s projektom in dodal, 
da bo zgoščenko poslušal že na poti domov v 
avtu. Zbrane je pozdravil tudi predsednik kul
turne zveze Medvode France Cegnar, kije po
udaril pomen razlik med narodi in dodal, da se 
jih je treba veseliti in jih prepoznavati kot veli
ko bogastvo.

"Krivec" za skupni projekt je bil avstrijski uči
telj Mirko Lepuschitz, vodja zbora iz Šentle-

Mladi pirniški pevci so na predstavitvi zgoščenke navdušili.

Preski učenci na Teleolimpijadi
Preska - OŠ Preska je ena izmed treh slo

venskih šol, ki so se vključile v projekt Tele- 
_ olimpijada. Ta sodi med aktivnosti ameriške- 

I ga programa z imenom "Academy Program”, 
ideja organizatorja pa je, da se mladi po 
vsem svetu hkrati pomerijo v razpisanih at
letskih disciplinah. Rezultate so profesorji 
preko elektronske pošte sporočili v zbirni ra
čunalniški center v kraju Euclid v Ohiu. Te- 
leolimpijada je namenjena učencem in dija
kom med šestim in osemnajstim letom staro

sti. Slovenija sicer sodeluje v projektu že od 
leta 1992, za OŠ Preska pa je Teleolimpijada 
povsem nova izkušnja. "Preizkusi so na šoli 
potekali v tednu pred prvim majem, točni re
zultati pa za zdaj še niso znani. Tekmovali so 
skorajda vsi učenci predmetne stopnje. Na
men projekta je, da se pridobi primerjava po 
zmogljivostih mladih v različnih koncih sve
ta, poleg tega pa na la način promoviramo 
šolo, Medvode in Slovenijo,” so povedali na 
šoli v Preski. A. H.

narta. Vsak zbor je posnel pesmi v svoji državi, 
v Avstriji so jih združili na zgoščenko in opre
mili z besedilom. Četrtošolci in petošolci iz Pir
nič so pod vodstvom Karmen Rebolj za skup
no zgoščenko, ki so jo poimenovali Ujemi pe
sem, prispevali osem skladb. "Sedem pesmi 
smo posneli s pevskim zborom, od tega eno v 
italijanščini in eno v nemščini, dodali pa smo še 
eno instrumentalno,” je povedala Reboljeva. 
Poleg nje so se v projekt aktivno vključili tudi 
Ema Gortnar, Metka Prinčič in Janez Seč
nik, ki so poskrbeli za pisanje besedil in glasbe, 
upevanje, petje in prenašanje glasbil ... Zgoš
čenko so mladi pevci vseh treh dežel 15. maja 
že predstavili v Avstriji, deset dni za tem pa so 
gostovali v Špetru v Italiji. Ana Hartman

Smleški trubadurji za 
novo ozvočenje

Smleški trubadurji

Smlednik - V avli OŠ Simona Jenka 
Smlednik je pred kratkim potekal tradicio
nalni dobrodelni koncert Smleških truba
durjev in šolskega mladinskega pevskega 
zbora, na katerem so zbirali denar za novo 
ozvočenje. V primerjavi z lanskim letom je 
bil obisk bolj skromen, a so bili obiskovalci 
dokaj radodarni, saj so zbrali okoli 230 ev
rov. Pred tem so imeli koncert še v kultur
nem domu v Smledniku, na katerem so 
zbrali še dodatnih sto evrov. "Za 330 evrov 
lahko kupimo dva, morda tri dobre pevske 
mikrofone, za zvočnike in ojačevalec pa to 
ne bo zadostovalo, zato bomo denar skušali 
pridobiti na razpisu za mladinske dejavnosti 
na občini Medvode,” je povedal Gregor 
Seme, pedagog in vodja Smleških trubadur
jev. Od skupine, ki preigrava predvsem rock 
glasbo, se s koncem šolskega leta poslavlja 
Ema Potočnik, ki je v bendu prepevala šti
ri leta. Že lani je nekaj članov odšlo v sred
njo šolo, zaradi česar so se Smleški truba
durji precej pomladili. A. H.
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V Društvu Mladinski kulturni center Medvode želijo otroke, mladostnike in starše spodbuditi, da počitnice 
preživijo kar čim bolj ustvarjalno in aktivno.

ORATORIJ V SMLEDNIKU - 
PREKLOPI SANJE NA DEJANJE
ŽUPNIJSKI URAD SMLEDNIK,
Smlednik 41, 1216 Smlednik 
Smole Nejc (051/359 056), 
neic.smole@amail.com

m Predšolski otroci, osnovnošolci in srednješolci
■ Od ponedeljka, 25. 6., od 18.00 do nedelje,

1. 7. 2007, do 12.00, vsak dan od 8.30 do 
16.00 v okolici trga sv. Urha v Smledniku

■ Potrebna je predhodna prijava v župnišču 
najkasneje do 20. 6. 2007

m Prijavnina 25 evrov (5.991 SIT) vključuje vsa ko
sila, delavnice, igre, zavarovanje otrok

■ Program:
Cilji Oratorija so kakovostno preživljanje prostega 
časa, medsebojno spoznavanje in utrjevanje vezi, 
povečevanje kreativnosti. Letošnja tema je knjiga 
Janeza Jalna Bobri. Spoznavali boste lahko skriv
nostni svet koliščarjev, dopoldnevi bodo minevali v 
različnih delavnicah (naravoslovna, plesna, foto
grafska, eksperimentalna, izdelava ročnih lutk, 
preživetje v naravi...). Popoldne pa bodo organizi
rane različne športne igre, priljubljene vodne igre, 
orientacijski tek.

POLETNO RAJANJE
OSNOVNA ŠOLA PIRNIČE,
Zg. Pirniče 37 b, 1215 Medvode 
Martina Kutnar (041/620 355, 
martina.kutnar@auest.arnes.si

■ Osnovnošolci OŠ Pirniče
■ 26. 6. - 29. 6. 2007, vsak delavnik med 9. 

in 13. uro, na Osnovni šoli Pirniče in v okolici
m Obvezna predhodna prijava, prijavnico dobite v 

Osnovni šoli Pirniče. Samo za učence Osnovne 
šole Pirniče.

■ Program in cilji:
Zabava, igranje, športne igre, odkrivanje 
bližnje okolice, ustvarjanje v različnih tehnikah, 
petje, branje ...

POČITNIŠKE DEJAVNOSTI
OSNOVNA ŠOLA MEDVODE,
Ostrovrharjeva 4, 1215 Medvode 
Marjeta Pustoslemšek (01/3619 291, 
marieta.Dustoslemsek@auest.arnes.si

■ Osnovnošolci (1.-4. razred)
■ 26. 6. - 6. 7. 2007, vsak delavnik med 9. 

in 13. uro, na Osnovni šoli Medvode in v 
športni dvorani

■ Obvezna predhodna prijava najkasneje do
20. junija 2007. Prijavnico dobite na spletni strani 
Osnovne šole Medvode. Dejavnost je brez 
plačna. Učenci naj prinesejo s seboj malico in 
športno opremo.

■ Program: dejavnosti so namenjene učencem s ci
ljem sproščenega gibanja in družabnosti, kreativ
nega preživljanja počitnic, varstva mlajših šolarjev. 
Aktivnosti: športne igre, ustvarjalne delavnice, 
spoznavanje poklicev, srečanje z živalmi, kuhar
ske veščine, igre brez meja, ples, taborniške veš
čine, družabne igre, kopanje.

ORATORIJ V PRESKI
ŽUPNIJA PRESKA,
Preška cesta 33, 1215 Medvode 
Franc Klopčič (01/361 79 30, 
2UDniia.preska@siol.net)
■ Osnovnošolci
. 2. 7. - 6. 7. 2007 med 9.00 in 16.00

v župnišču z dvoriščem ter na igrišču OŠ Preska 
m Potrebna je predhodna prijava, prijavnico dobite 

na www.zupnija-preska.si. Doplačilo: za prvega 
otroka 15 evrov (3.594,60 SIT), za vsakega na
slednjega otroka po 10 evrov (2.396,40 SIT)

■ Cilj: aktivno preživljanje prostega časa

ORATORIJ V SORI
ŽUPNIJA SORA,
Sora 15A, 1215 Medvode 
Jože Čuk (3611 534)

■ Osnovnošolci
■ 2. 7. - 7. 7. 2007 med 9. in 15. uro pred 

Župnijo Sora
■ Potrebna je predhodna prijava najmanj 14 dni pred 

začetkom oratorija. Prijavnico dobite v župniji.

PREDSTAVITEV GODBENIH 
INŠTRUMENTOV
KULTURNO DRUŠTVO GODBA MEDVODE,
Cesta na Svetje 16, 1215 Medvode 
Avguštin Vinko (01/3614 551 ali 
041/320 434)

■ Osnovnošolci in srednješolci
■ 2. 7. 2007 med 9. in 12. uro 

27. 8. 2007 med 9. in 12. uro 
Glasbena šola Medvode - Godbeni dom

■ Potrebna je predhodna prijava po telefonu 
01/3614 551 ali 041/320 434, Avguštin Vinko.

e Praktični prikaz godbenih inštrumentov, ogled 
prostorov, kjer se izvajajo godbene vaje, druge 
informacije, povezane z godbeno dejavnostjo.

TABORJENJE SMOKVICA 2007
SKUPINA ZA ODKRIVANJE PONOR IN 
ŠPORTNO DRUŠTVO SORA,
Reteče 33, 4220 Škofja Loka 
Dejan Stojanov (031/656 346, 
skuDina.ponor@amail.com

i Predšolski otroci in osnovnošolci 
e 5. 7. - 8. 7. 2007 

Vas Smokvica v slovenski Istri 
e Navodila za prijavo in taborjenje ter opisi in slike 

iz dosedanjih zabavalnic, potepov in taborjenj 
so na www.ponor.org 

e Program:
Že četrto poletno taborjenje v stari istrski kamni
ti vasici z zabavnim in poučnim programom. 
Otroci (5-12 let) se zabavajo, kuhajo, raziskuje
jo, telovadijo ... Maksimalno število otrok je 30 - 
za njih skrbi šest mentorjev.

TABOR
DRUŠTVO TABORNIKOV ROD 
DVEH REK MEDVODE,
Ulica k studencu 6, 1215 Medvode 
Primož Svoljšak (041 /884 035, 
Drimoz.svolisak@amail.com

e Osnovnošolci
e 7. - 14. 7. 2007: za otroke od 1. do 4. razreda 

osnovne šole, 7.- 17. 7. 2007: za mladostnike 
od 5. do 9. razreda osnovne šole, v vasi Žaga 
pod gradom Kostel ob reki Kolpi 

e Potrebna predhodna prijava najkasneje do 
18. 6. 2007.

e Prijavnico dobite vsak ponedeljek med 20.00 
in 20.30 v prostorih društva ali na 
primoz.svoljsak@gmail.com.
Prijavnina: 135 evrov (32.351,40 SIT) mlajši, 155 
evrov (37.144,20 SIT) starejši udeleženci Vse 
nadaljnje informacije dobite naknadno po pošti.

e Tudi letos bodo taborniki poskrbeli za nepoza
bno dogodivščino. Pa ne gre le za vožnjo s 
kanuji, spanje v šotorih, ampak tudi za spoznan
je, da smo skupaj močnejši in da je le vesela 
skupina pogoj, da je tudi tebi lepo.

POČITNIŠKE DEJAVNOSTI
VZGOJNO IZOBRAŽEVALNI ZAVOD 
FRANA MILČINSKEGA SMLEDNIK,
Valburga 5, 1216 Smlednik
01/362 51 20, viz.smlednik@auest.arnes.si

e Učenci VIZ Frana Milčinskega Smlednik 
e Julij, avgust 2007
e Samo za učence VIZ Frana Milčinskega 

Smlednik
e Julij, avgust 2007: razvedrilno rekreativne 

zaposlitve, športne dejavnosti, kolesarjenje, krajši 
planinski izleti, obisk kulturno zabavnih prireditev 

e julij 2007: Odisejada 2007 - enotedensko 
jadranje na Kornate

e druga polovica avgusta 2007: Mlade korenine - 
enotedensko kolesarsko - pohodniški projekt

POLETNE USTVARJALNICE
DRUŠTVO MLADINSKI KULTURNI 
CENTER MEDVODE
Cesta ob Sori 13, 1215 Medvode,
Nataša Pust, 01/3615 048, 
mkc.medvode@siol.net 
TURISTIČNA ZVEZA MEDVOD 
C. komandanta Staneta 12,
1215 Medvode
Boštjan Luštrik, 041/378 050, 
ti-biro@medvode. si

e Osnovnošolci in mlajši srednješolci (med 7. in 
15. letom)

e 20. 8. - 24. 8. 2007 in 27. 8.-31. 8. 2007 od 
10. do 15. ure v Mladinskem kulturnem centru 
Medvode, Kulturnem domu Medvode, na bližnjem 
igrišču Partizan (prvo srečanje v ponedeljek, 20. 
8., ob 10.00 pred Kulturnim domom Medvode) 

e Potrebna predhodna prijava najkasneje do 6. 8. 
2007. Prijavnico dobite na spletnih straneh MKC 
Medvode (www.mkcmedvode.si), lahko vam jo 
posredujemo po pošti, če nas prej kontaktirate. 
Število udeležencev je omejeno. Vse dejavnosti 
so za udeležence brezplačne. 

e Dva tedna bodo potekale likovne in vizualne dejav
nosti - risanje stripovskih junakov, s kredo po asfal
tu, risane animacije, fotografiranje, kaširanje ... turi
stične dejavnosti - izleti, obisk turističnih krajev, do
mačih obrtnikov, izdelava turističnega zemljevida 
naše občine ... športno družabne dejavnosti in igre 
... V petek, 31. 8., ob 19.00 bo zaključna predsta
vitev, kjer bomo predstavili produkcijo ustvarjalnic. 
Projekt POLETNE USTVARJALNICE omogoča Ob
čina Medvode, Urad RS za mladino, sponzorji.

LIKOVNA DELAVNICA
VRTEC MEDVODE - ENOTA PRESKA,
Kalanova 3, 1215 Medvode 
Tina Marovt, (01)3612 720

e Predšolski otroci in osnovnošolci 
e 16. -20. 7. 2007 med 9. in 12. urovvrtcu Preska 
e Potrebna predhodna prijava najmanj 7 dni pred 

začetkom delavnice na telefon 3612 720, Vrtec 
Preska, Tina Marovt.

e Namen likovnih delavnic je kreativno preživljanje 
počitnic. S pomočjo mentorice boste lahko 
ustvarjali mozaike, slikali na različne materiale in 
gnetli glino.



Šport in rekreacija\

Mladi znova s športom proti drogi
Občina Medvode seje tudi letos pridružila akciji Veter v laseh - s športom proti drogi. V odbojki na mivki

seje na Zbiljah pomerilo 18 ekip.

"Zanimanje za akcijo je med mladimi veliko. Nekateri so me že marca spraševali, kdaj jo bomo pripravili,” je 
povedal Anton Bohinc.

Zbilje - Občina Medvode je v akcijo Veter v 
laseh - s športom proti drogi, katere nosilka je 
Športna unija Slovenije, vključena deveto leto. 
Športna zveza Medvode je sredi maja akcijo 
izpeljala na Zbiljah, kjer so se mladi pomerili 
v odbojki na mivki. "Namen akcije je pred
vsem druženje mladih, ki tako vsaj tistih nekaj 
ur preživijo brez cigarete ali alkohola,” je dejal 
Anton Bohinc, sekretar Športne zveze Med
vode. V odbojki na mivki seje letos pomerilo 
deset osnovnošolskih in osem srednješolskih 
ekip. "Zanimanje za sodelovanje je med mladi
mi veliko. Tudi letos smo opazili precej ekip, 
ki so tekmovale že v preteklih letih, kar 
jromeni, da se imajo mladi dobro. Nenazadnje 
B) me nekateri že marca spraševali, ali bomo 
tudi letos pripravili akcijo," je dejal Bohinc.

V ekipi je bilo največ šest tekmovalcev, 
igrala pa sta lahko po dva fanta in dve dekleti. 
Mladi so bili na sončno soboto dobro razpo
loženi, tekmovalnost ni bila prvotnega pome
na. Da je s športom možno koga odvrniti od 
droge, so bile prepričane srednješolke Neža 
Škulj, Nina Lozej in Klasja Kovačič. "Zago
tovo pomaga, še zlasti, če se s športom res ak
tivno ukvarjaš,” so dejale punce in dodale, da 
si v Medvodah želijo več podobnih akcij.

Učenki OŠ Simona Jenka Smlednik Lea Ein- 
falt in Neža Brlogar sta se akcije udeležili 
prvič. "Spodbudili so naju sošolci in ni nama 
žal, da sva prišli. Imamo se super, kar je veliko 
bolj pomembno kot pa uvrstitev,” sta povedali.

K akciji je letos prvič pristopil tudi Mladins
ki kulturni center Medvode, ki je po koncu tek

movalnega dela prireditve poskrbel še za zaba
vo. Pripravili so koncert, na katerem so 
nastopile tri mladinske glasbene skupine. "Že 
lani pa smo mladim priskrbeli zloženke o ma
rihuani z urada za droge, da bi se še bolj 
zavedli, da gre za preventivno akcijo,” je 
povedala Nataša Pust. Ana Hartman

Skavti tekmovali v odbojki
Zbilje - Sredi maja je na dobravi ob Zbiljskem jezeru potekalo skavtsko odbojkarsko tek

movanje MREST 2007. Udeležilo se ga je 16 ekip, skupaj okrog 120 tekmovalcev. Skavti 
pravijo, da ne gre za klasično tekmovanje, temveč predvsem za razvajanje telesa in duha. Tur
nirje udeležencem poleg igranja odbojke ponudil tudi blatno kopel, kopanje in čolnarjenje v 
bližnjem jezeru, masažo,... M. B.

Rekord kegljišča v Medvodah
Medvode - Člani kegljaškega kluba Hidro Medvode so v drugi polovici maja organizirali 

13. odprto prvenstvo Medvod v kegljanju, ki je štelo tudi za 4. Košmrljev memorial. Nasto
pilo je 157 tekmovalk in tekmovalcev iz gorenjske, ljubljanske in dolenjske regije. Pri mo
ških je z novim rekordom kegljišča zmagal Franc Grubar iz Kamnika. Podrl je 643 kegljev. 
Pri ženskah je največ kegljev, 562, podrla Ivka Nardoni iz Tržiča. Izvrsten dosežek je s 551 
podrtimi keglji uspel še pionirki Valeriji Kokalj iz Litije. Pri moških so dobre nastope po
kazali tudi medvoški kegljači. Slavko Zorman (KK Hidro Medvode) je bil drugi (605 keg
ljev), Zvone Blatnik (KK Coma Medvode) četrti (595 kegljev), Drago Brdnik (Coma Med
vode) pa peti (594 kegljev). M. B.

ZCatarstvo ‘Trtni/^

Medvode

Seškova c. 9 
1215 Medvode,

DELOVNI ČAS: tel.: 01/361 1694
PON. - PET.: 9. - 18. ure 
SOBOTA 9.-12. ure

• NOVI MODELI 
POROČNIH PRSTANOV

• pestra izbira nakita
• predelava starega zlata
• popravilo nakita
• 38 let tradicije
• ugodne cene

ZAUPAJTE ZLATARSKIM 
MOJSTROM!
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Hodili so dva kilometra
Med 137 udeleženci testa hitre hoje na dva kilometra je bil tudi medvoški župan Stanislav Žagar. Letos

slabši rezultati pri meritvah krvnega tlaka.

Goričane - V organizaciji Zdravstvenega 
doma Medvode je 12. maja v Goričanah ob reki 
Sori potekal spomladanski test hitre hoje na dva 
kilometra. Udeležencem so ob tem brezplačno 
izmerili tudi krvni tlak, sladkor in holesterol. Te
sta seje udeležilo 137 ljudi, od tega 92 žensk in 
45 moških. Najstarejši udeleženec je bil star 83 
let, najmlajša udeleženka pa 18 let. Zanimiveje, 
da so v povprečju boljše rezultate dosegale žen
ske.

Test hitre hoje v Medvodah poteka že peto leto. 
Več o tem Sonja Žura, višja medincinska sestra 
iz ZD Medvode: ”Test hoje organiziramo dva
krat na leto; drugo soboto v maju in tretjo v sep
tembru. Udeleženci hodijo dva kilometra, dobi
jo rezultate in se posvetujejo z zdravnico. Danes

Medvoški župan na test pride skoraj vedno.

imamo prvič tudi promocijo nordijske hoje, za 
katero je kar precej zanimanja. Tudi z obiskom 
smo zelo zadovoljni. Okrog šestdeset odstotkov 
je takšnih, ki pridejo vsako leto, drugi so prvič. 
Zdravnica na podlagi rezultatov vidi, ali obstaja
jo kakšni dejavniki tveganja, morda prevelika te
lesna teža, in glede na vse vrednosti da nasvet. 
Običajno je tako, da če človek poveča svojo tele
sno aktivnost, se tudi druge stvari uredijo.” 
Skupno so 140-krat pomerili krvni tlak, od tega 
je bil pri 32 ljudeh povečan. Pomerili so tudi 
136-krat krvni sladkor, povečan je bil v 39 pri
merih, in 134-krat holesterol, povečanje bil v 37 
primerih. ”V primerjavi z lani so rezultati boljši 
na področju holesterola in sladkorja, slabši pa 
pri krvnem tlaku,” pojasnjuje Žura.

Na testu hitre hoje smo srečali tudi medvoške- 
ga župana Stanislava Žagarja: "Pridem skoraj 
vedno. Čas, ki ga dosežem, se giblje med 14 in 
15 minut. TUkaj ne tekmuješ z drugimi, temveč 
prideš zaradi sebe. Če vidiš, da imaš sladkor in 
holesterol povečan, je to prvi znak, da nekaj ni v 
redu.” Zaupal nam je tudi rezultate merjenj: 
"Srčni utrip je v redu. Po hoji sem ga imel 139. 
Sladkor in krvni tlak sta tudi v redu, holesterol 
pa je za malenkost povečan. Slišal sem, daje to 
odvisno tudi od psihičnih obremenitev, tako da 
mislim, da mi ga je dvignila proračunska seja 
(smeh).”

Jeseni bo na sporedu jubilejni, 10. test hitre 
hoje, na katerem se bodo spomnili vseh, ki so nit 
test prišli vsaj enkrat na leto. Maja Bertonattjjf

Takoj po hoji vam izmerijo srčni utrip. Vse meritve zapišejo v kartonček.

V Sloveniji je nepremagljiva
Kamnik - Mateja Šimic (Trisport Kam

nik), naša najboljša triatlonka in duatlonka, v 
Sloveniji nima prave konkurence. To se je 
pokazalo tudi na nedeljskem državnem pr
venstvu v duatlonu (5 km teka, 20 km kole
sarjenja, 2,5 km teka), ki je potekalo v Kam
niku. Prvo zasledovalko je premagala za sko
raj štiri minute. Sicer pa je bil Matejin prvi 
del sezone predvsem duatlonski. V tej disci
plini je nastopila tudi na svetovnem prven
stvu v Gyoeru na Madžarskem in med člani
cami osvojila odlično 11. mesto. V nadaljeva
nju se bo v prvi vrsti posvetila triatlonu, kije 
njena paradna disciplina. Zanimivo je, da del 
kolesarskega treninga opravi tudi na dirkališ
ču v Stražišču pri Kranju, kjer trenira pred
vsem menjave teka in kolesa. Na kolesu je 
bila že vedno močna, lani pa je napredovala 
tudi v teku. Začela je namreč trenirati z gor
skimi tekači pri trenerju Lojzetu Pungerčiču. 
Prvo naslednje pomembno tekmovanje jo 
čaka konec junija, ko bo nastopila na evrop
skem prvenstvu v triatlonu, kije tudi olimpij
ska disciplina. M. B.

Mateja Šimic je na domačih tekmah že nekaj let 
razred zase.

Dirka Po Sloveniji v četrtek v 
Medvodah

Medvode - V torek, 12. junija, se s 1. eta
po od Ljubljane do Zagreba začne letošnja 
kolesarska dirka Po Sloveniji (UC1 2.1). Na 
dirki, ki bo letos zavila ludi k sosedom Hr
vatom, Avstrijcem in Italijanom, bosta na
stopili dve ProTour ekipi: Lampre in Liqui- 
gas, ki sta bili že pretekli konec tedna na 
najvišje kategorizirani dirki pri nas, to je na 
VN Kranja (UCI 1.1). Petdnevna dirka bo 
dolga 835 kilometrov. Že omenjena L etapa 
bo potekala od Ljubljane do Zagreba (182 
km), 2. etapa od Šentjerneja do Ljubljane s 
ciljem na Ljubljanskem gradu nekaj pred 
peto popoldan (163 km), 3. etapa od Med
vod (start ob 12.45 pred Občino Medvode) 
do Beljaka (168 km), 4. etapa, najverjetneje 
odločilna, od Kranjske Gore preko Trbiža na 
Vršič (160 km), zadnja, 5. etapa, pa od Gro
supljega do Novega mesta (162 km). Lansko 
zmago bo branil Tomaž Nose (Adria Mobil), 
ki je dobro pripravljenost potrdil na nedelj
ski dirki Po ulicah Kranja. M. B.
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Asi Bežigrada magnet za gledalce
Nogometaši NK Bežigrad so na gostovanju v Medvodah zmagali s petimi goli razlike, na tribune privabili

rekordno število gledalcev in tudi policistov.

Medvode - V 18. krogu Regionalne ljubljan
ska LEGEA nogometne liga sta se 19. maja na 
nogometnem igrišču v Medvodah pomerili do
mača ekipa Jezero Medvode in vodilni na 
lestvici NK Bežigrad, za katerega igrajo znana 
imena slovenskega nogometa, kot so Miran 
Pavlin, Aleš Čeh, Željko Milinovič, ter 
kapetan Janez Pate. Trener ekipe je Primož 
Gliha. Na tribunah se je po pričakovanjih 
zbralo rekordno število gledalcev v tej sezoni. 
Našteli so jih okrog tristo. Rekordno je bilo 
tudi število posebnih policijskih enot. Policija 
je bila celo s psi in konji. Izgredov ni bilo.

Ekipa Jezero Medvode je prvi polčas izgubi
la s 3:0, videli smo tudi uspešno izvedeno 

»jstmetrovko. Novi trener Medvoščanov Mi- 
Tan Petrovič je po prvem polčasu povedal: 
"Upam, da se bomo zbrali, saj so se fantje očit
no prestrašili zvenečih imen. Vse je v glavah.

Za večje predstave še nismo dozoreli. Vse, kar 
smo se zmenili, je v prvih dvajsetih minutah 
padlo v vodo. Pritisk je bil očitno prevelik. Z 
njihove strani sem pričakoval takšno igro. Na
jvečji problem je bil, da smo si sami dali gole. 
Vsi dobljeni goli so namreč posledica naših 
napak.” V drugem polčasu je domačim no
gometašem rezultat uspelo znižati na 3:1. 
Danilo Vukovič, ki je v igro prišel v drugem 
polčasu, je najprej zadel vratnico, odbito žogo 
pa je v gol potisnil Miloš Durdevič. Na koncu 
seje izkazalo, daje bil to tudi edini, častni gol 
domačih. Bežigrad je namreč v nadaljevanju 
zadel še trikrat in zmagal z visokih 6:1. Po 
prikazanem na igrišču bi bila razlika lahko tudi 
manjša. "Stavili smo na mladost in tek. Imamo 
dovolj mladih igralcev. Ogledal sem si tekme 
nasprotnika, igralce pripravil, vendar žal prave 
izvedbe ni bilo,” je še dodal Petrovič, ki je v

klub pripeljal nekaj mladih igralcev iz NK 
Factor in NK Slovan.

Za Jezero Medvode, ki je trenutno sedma 
ekipa na lestvici (skupaj jih je dvanajst), so na 
"prestižni” tekmi igrali: vratar Dario Mandič, 
Gašper Sušnik, Luka Trojanšek, Marjan 
Šink (Blaž Marčič, 75’), Elvis Dizdarevič, 
Sašo Jokič, Simon Jurca, Goran Miletič, 
kapetan Tadej Pavlič (Danilo Vukovič, 55’), 
Luka Kogoj (Gašper Jurca, 55’) in Miloš 
Durdevič. Na klopi sta bila še Matej Fišer in 
Dejan Glavina. Regionalna ljubljanska no
gometna liga se bo s tekmami 22. kroga 
končala 16. junija. Ekipa Jezero Medvode bo 
doma gostila Dolomite. V prihodnji sezoni 
Medvoščani ostajajo v isti ligi, medtem ko se 
Bežigrajčani, ki so bili razred zase, selijo v 
ligo višje.

Maja Bertoncelj

Anja Plaznik prvakinja 
na Goričkem

Medvode - Druga tekma za slovenski pokal 
v gorskih tekih, ki je potekala na Goričkem, je 
štela za državno prvenstvo v disciplini gor- 
dol. Državna prvakinja je med mlajšimi dekli
cami postala Anja Plaznik iz Pirnič, med st. 
deklicami je bila 2. Tina Kozjek, med st. deč
ki je 2. mesto osvojil Matic Plaznik, prav 
tako 2. pa je bil med mlajšimi dečki Janez 
Lampič. Vsi tekmujejo za TK Šmarnogorska 
naveza. Na prvi pokalni tekmi na Osolnik pa 
so se za državne naslove borili veterani. V ka
tegoriji veteranov od 50-54 let je bil 3. Pavel 
Setnikar (Tapos), ki je za progo z Godešiča 
do vrh Osolnika potreboval 31 minut in 2 se
kundi. Za primerjavo: nov rekord proge je po
stavil Mitja Kosovelj z Nove Gorice. Rekord
ni čas pa je 24 minul in 8 sekund. Povedal pa 
je, da se da še kakšne pol minute hitreje, nov 
rekord je pri ženskah postavila tudi njegova 
sestra Mateja (28:23). ' M. B.

Uspehi v hitrostnem rolanju
Medvode - Smučarji tekači Športnega druš

tva ŠRC Preska Medvode so aktivni tudi v let
nem času. Na državnem prvenstvu v hitrostnem 
rolanju, ki ga je v Ljubljani organizirala Zveza 
kotalkarskih športov Slovenije, so blestela 
predvsem dekleta. Prvenstvo je potekalo v rola
nju na kratke in dolge proge, za končni rezultat 
pa je štel seštevek obeh tekmovanj. Pri začetni
cah je Saša Žavbi Kunaver osvojila prvo me
sto in postala državna prvakinja. V kategoriji 
mlajših deklic sta Nina Žavbi Kunaver ter 
Maruša Luštrik osvojili drugo oz. tretje me
sto. Naslov državne prvakinje si je prirolala 
Monika Šilar iz Hraš, ki hitrostno rolanje tre
nira v Kranju. Aiya Žavbi Kunaver je bila pri 
starejših deklicah tretja. V ŠD ŠRC Preska ob
veščajo, da organizirajo redno vadbo in tečaje 
rolanja za otroke od 7. do 11. leta starosti. Pote
ka vsak četrtek z začetkom ob 17. uri, ter ob so
botah z začetkom ob 7.30 na policijskem poli
gonu v Tacnu. Več informacij dobite na 
www.drustvo-srcpreska.si. M. B.

Saša Žavbi Kunaver, državna prvakinja v hitrostnem 
rolanju med začetnicami. Foto: Rožle Bregar
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Vrt

Rožnato poletje
Maj se je umaknil prvim poletnim dnem. 

Spomladi je zacvetelo že nešteto cvetov, ki 
običajno krasijo vrtove junija. Letos so bile 
vrtnice že v polnem cvetju že maja. Za večino 
ljubiteljev vrtov je sedaj naj lepši čas v letu. 
Prihaja tudi čas dolgih poletnih večerov, ko je 
posedanje na vrtu najlepše. Sploh če imate v 
vrtu vrtnice, ki lepo dišijo. Lepota cvetov, ki 
jih dajejo trnati grmi, imajo neskončno barv
nih odtenkov. Vendar do pravega izraza pride
jo le, če jih znate pravilno poudariti. To pome
ni, da jih zasadite tako, da imajo primerno oza
dje, bodisi zelenje ali skladno sorto trajnic. Saj 
veste, koliko je skrbi, da je grm vrtnic zdrav, 
brez uši in brez listne pegavosti. Danes lahko

posadite že odporne sorte na bolezen z dišeči
mi cvetovi. Junij je tudi pravi čas, da si sami 
razmnožimo vrtnice. Iz potaknjencev, to so po
ganjki, ki jih odrežemo po cvetenju in ne sme
jo še biti oleseneli, torej lubje mora biti še ze
leno. Poganjki naj bodo dolgi približno deset 
centimetrov. Pustite samo dva do tri liste, dru
ge odstranite. Potaknite jih kar v vrt med dru
ge rože, ali v kakšen bolj senčnat predel, ali 
kar pod grme vrtnic, to je najboljša možnost, 
da se vam bodo prijeli, in jih pokrijte s stekle
nimi kozarci. Dobro zalijte. Če vam čas dopuš
ča, jih za del dneva odkrijte, da se prezračijo. 
V nekaj tednih bodo potaknjenci pognali kore
nine.

Danes si vrtnice lahko privoščijo tudi tisti, ki 
nimajo vrtov, ampak samo vrtičke v posodah v 
stanovanjskih blokih. Grmaste vrtnice kupite 
in posadite v posode. Primerna velikost je iz
redno pomembna, kajti dolge korenine potre
bujejo veliko prostora. Lonci morajo imeti luk
njo za odtekanje odvečne vode. Posadite jih v 
zemljo za posodovke, čez poletje pa jim dodaj
te hranilne snovi, predvsem dolgodelujoče 
gnojilo pomešajte v zemljo nekoliko pod ro
bom. In še nasvet za zimo: vrtnice preživijo 
zimo v loncih, vendar jih zaščitite z žaklovino, 
slamo, smrečjem ali s kopreno. Zalijte jih en
krat na mesec, da korenine oskrbite z vodo.

V podeželskem vrtu zasadite gredice v pode
želskem slogu. Sem spadajo primerne trajnice 
in pritlikava drevesca. Tako bo vrt zanimiv vse 
leto. Izmenjavale se bodo čebulnice, vrtnice, 
trajnice, jeseni bodo listi zažareli v vseh barv
nih odtenkih, pa tudi pozimi bo vrt zanimiv, če 
bo vmes kakšen iglavec, na katerega se bo na
bralo ivje. Poleg oblikovanja je pomembna 
tudi pravilna nega. Korenine imajo rade zrač
no zemljo, zato je potrebno rahljanje in okopa
vanje. S tem odstranimo tudi plevele. Čez po
letje je potrebno za bujnejšo rast tudi malo do
gnojevanja.

Za ljubitelje, ki vzgajate sadje, pa nekaj na
migov: na vrtu imamo radi in pri roki ameriške 
borovnice in prav te so zahtevne glede oskrbe. 
Ne samo, da morajo biti posajene v posebno 
kislo zemljo, tudi celo poletje potrebujejo vlaž
na tla. Sploh v času, ko zorijo sadeži, se tla ne 
smejo izsušiti. Priporočljivo je redno zalivanje

in pomalem, le toliko, da se povrhu zemlja ne 
izsuši. Tudi češnje so sadež, ki ga z užitkom 
ugriznemo, najbolj teknejo kar z drevesa. Ker 
jih je veliko sort, traja sezona češenj kakšna 
dva meseca. Češnja je zrela ne samo takrat, ko 
je rdeča, ampak se mora pecelj tudi lepo ločiti 
od veje. Če se vam je drevo preveč razrastlo, 
češnje in nasploh vse koščičarje obrezujemo 
po obiranju. Torej ne zgodaj spomladi, ampak 
češnjo obžagamo, ko smo jo obtrgali. Tudi ja
gode lepo zorijo. Če jih želite shraniti v zamr
zovalnik, jih najprej zamrznite posamezno, da 
se ne sprimejo med seboj, nato pa jih dajte v 
vrečke. Enako velja za maline. Teh že v vrtu ni 
dobro nalagati preveč na debelo, da se ne stis
nejo. Sicer pa v sadnem vrtu tudi z drugih dre
ves že odpadajo nedozorela jabolka, slive, hru
ške. Ti nedozoreli sadeži zelo kmalu postanejo^, 
cilj osam in polžem, zato jih sproti pograbiintPr 
in odstranimo z vrta.

Star pregovor pravi, da zelišča, ki jih gojimo 
za zimske mesece, pospravljamo kmalu, vča
sih so si določili sv. Janeza, ki ima god 24. ju
nija, takrat je tudi kresna noč, do katere naj bi 
nabrali zelišča za domačo lekarno: materino 
dušico, šentjanževko, ognjič, kamilice, lučnik, 
pelin, meliso, meto ... Pravijo, daje v mladem 
poletju vsebnost eteričnih olj večja, kot kasne
je čez poletje. Zeli, ki smo jih nabrali, razpro- 
stremo po prtu na kakšnem zaščitenem prosto
ru, bodisi v vrtni uti, ali na zaprtem delu bal
kona ali na zračni podstrehi, da se na zraku po
sušijo. Vsaka rastlina potrebuje svoj čas, da se 
posuši. Nato jih shranite v papirnate ali lanene 
vrečke, ali v lesene škatlice in postavite v suho 
shrambo.

Čas, ko je vrt najlepši, pomeni tudi boj s ple
velom. Vse več sort gaje, ki ga vse težje fizič
no odstranimo. Ima trdovratne korenine, ki 
vedno znova poženejo. Med trajnicami ga n^ j 
morete poškropiti, pomaga le redno izkopava’*"" 
nje. Mednje sodijo slak, regačica, preslica ...
Še vedno velja, daje ročno pletje najučinkovi
tejše. Danes si ob novih nasadih pomagamo z 
zastirkami iz lubja. Vendar pa nekatere rastline 
bolje rastejo, če jih občasno okopljemo, zato se 
moramo kar pošteno potruditi za lep cvetlični 
vrt.

Igor Pavlič

KMETIJSKA ZADRUGA MEDVODE

PRODAJALNE:
MEDVODE, Cesta ob Sori 11, tel.: 01/3613-300 
VODICE, Kamniška 8, tel.: 01/8324 011 
VIŽMARJE, Tacenska 67, tel.: 01/5124 666

■ lončnice, darilni program, aranžiranje
■ semena vrtnin in poljščin
■ sredstva za varstvo rastlin
■ krmila in krmne komponente za domače živali
■ orodje, škropilna tehnika
■ poljedelska in specialna gnojila
■ vse za male živali
■ gospodinjski in industrijski plin

UGODNO
■ LONČNICE
■ REZANO CVETJE
■ ARANŽIRANJE
■ posoda za vodo
■ kurilno olje ELKO
■ nafta D - 2
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Festival
Camiola

Kranj, 16.6. -14. 7.2007 
www.festivalcamiola.com

©
www.artcenter.si

glavni pokrovitelj

MERKUR

^ Festival Carniola bo s svojo mednarodno udeležbo in multikulturnim repertoarjem že peto leto višal 
utrip kranjskega mestnega jedra. Artistična festivalska atmosfera bo mestno jedro z vrhunskimi 
koncertnimi dogodki, izbranimi gledališkimi predstavami in pisanim uličnim dogajanjem objemala 
od 16. junija do 14. julija.

\ ^ K 1

F/
Festivalski duh bo prežemal več 
mestnih prizorišč z obveznim 
zgodovinsko-umetniškim ambi- 
entom, osrednje dogajanje pa bo 
zgoščeno na dvorišču gradu Khi- 
slstein. Grajski oder bodo otvorit
veno zatresli ambasadorji slo
venske ljudske glasbe Katalena. Katalena z gosti
Zvočno sliko bo razgibal harmonikar Marko Brdnik, vizualno dimen
zijo koncerta pa izrisali baletniki SNG Maribor pod vodstvom koreo
grafskega tandema Edvvarda Cluga in Valentine Turen.

Po uverturnem paketu glasbe- 
JJ nega hedonizma in izčiščene ple

sne estetike se bo festivalsko 
dogajanje nadaljevalo v ritmih 
svetovnih zvočnih prostorov in 
melodijah izbranih domačih glas
benih imen. Eksotične zvočne 
pokrajine bodo slikali brazilski 
kolektiv BerimBrovvn, madžarski romski orkester Honved Czardas 
Orchestra, ena vodilnih srbskih etno zasedb Bilja Krstič £r Bistrik 
Orchestra in malavijska atrakcija Konga Vibes Svetovne glasbene 
odisejade se bodo prepletale s koncerti velikih slovenskih glasbenikov, 
kot so Lado Leskovar, Zoran Predin z operno pevko Mirjam 
Kalin, Perpetuum Jazzile in Vita Mavrič s Kvartetom Akord

BerimBrovvn (Brazilija)

Za žanrsko pestro ponudbo bodo poskrbeli klasični, jazz in etno kon
certi v Pavšlarjevi hiši oziroma na Pungertu. Sredine večere bo preve
vala klasična glasba, ki jo bo v idilični atrij Pavšlarjeve hiše pripeljal kla
sični ciklus s priznanimi glasbenimi umetniki iz Slovenije in tujine. Na

skrajni točki mestnega jedra pa 
se bodo glasbene vibracije širile 
ob sredah in četrtkih. Na odru 
pod kostanji bodo muzicirali Mia
Žnidarič, Putrauke, Matjaž 
Romih, Katarchestra, Hamlet 
Express, The Transatlantics, 
Jani Kovačič z ansamblom 
Dramsam in Wolfram Huschke

Glasbeno poetiko bodo dopolnje
vale tudi druge umetnosti. Gle
dališki oder pod zvezdami na 
gradu Khislstein bo rezerviran za 
gostovanja slovenskih gledaliških 
ustanov. Paralelni gledališki svet 
bodo na grajskem dvorišču ust
varjale trenutno najbolj aktualne 
slovenske produkcije: Šah mat 
ali šola moralne prenove za može in žene (SLG Celje), Kako smo 
ljubili tovariša Tita (Kosovelov dom Sežana in SNG Nova Gorica), 
Tramvaj Poželenje (Gledališče Koper) in Orkester Titanik (SNG 
Nova Gorica). Ulične predstave na Glavnem trgu pa bodo razblinjale 
klasično gledališko formo z gostovanji festivala Ana Destnica, Šent
jakobskega gledališča in Gledališča Unikat

Festivalski kalejdoskop glasbe, plesa in gledališča vas vabi, 
da ga zavrtite in se prepustite razgibanemu nizu zvočnih in vi
zualnih podob.

Pina Sadar

ŠTUDENTSKI SERVIS
B7TT777T1 *| probanka Q triglav

IMLSO OLuJ =r~ KLIPIHG MLADINA

internetni mediski pokrovitelj
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25. TRADICIONALNA
KRANJSKA MOC,, B

Siddharta, Toni Cetinski^P^a° oL°vVe^"o v odbojna mivki,
mest, otrobi testivat, o^em ...

0181

KranJ

www.kranfest.com
Ml-SINA OBČINA KRANJ

Naj se poletje prične.

%
foto bobn«ar

PE Medvode
Medvoška cesta 3 (BC Medvode. 1. nadstropie) 
01/36-11-434 | medvode@lotobobnar.com

Širok izbor kvalitetnih digitalnih fotoaparatov 

Bogata ponudba ostalega foto materiala

r\i f

bila
Daljnogledi

W %
Obiščite nas!

^/<\5
Pti i i >

f. H lit o n

Samsung NV11

mmm- 5x optični zoom

wjgmm TFT ICO zaslon

r—i - Schneider objektiv

Izdelava fotografij vseh velikosti 

Fotografiranje za dokumente
r

sistem za prepoznavanje obraza
■ ASR ■ Advanced Shake Reduclion
■ Smart Touch uporabniški vmesnik

SAMSUNG

Samsung i70

7.2 megapikslov 
- 3x notranji optični zoom

i za prepoznavanje

m za vklop


